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DAGSORDEN 
 
Det 17. ordinære årsmøte for bandyseksjonen i Norges Bandyforbund. 
Ullevaal Stadion, onsdag 11. juni 2008 kl 1800. 
 
1. Godkjenning av fullmakter og at årsmøtet er lovlig innkalt. 
2. Valg av dirigent. 
3. Valg av sekretærer. 
4. Valg av to representanter til å undertegne årsmøtets protokoll. 
5. Godkjenning av den oppsatte saksliste. 
6. Behandle seksjonsstyrets beretning for den forløpte sesong. 
7. Behandle regnskapene, som oversendes forbundstinget/forbundsstyret til godkjenning. 
8. Behandle innkomne forslag. 
9. Valg. 
 Nestleder, styre- og varamedlemmer til seksjonsstyret 
 Representant til forbundsstyret 
 Leder og medlemmer i valgkomiteen 
 Representanter til forbundstinget 2008 
 3 medlemmer til Ballfondet 
10. Foreslå avgifter til sesongen. 
11. Behandle arbeidsplan for kommende periode. 
12. Foreslå budsjett for kommende sesong. 
13. Administrative bestemmelser (saker til behandling). 
 
 
BEHANDLING AV SAKENE 
 
ÅPNING 
 
Åpning og hilsningstaler. 
 
SAK 1: GODKJENNING AV FULLMAKTER OG AT ÅRSMØTET ER LOVLIG  

INNKALT 
 
Listen over kontrollerte fullmakter innstilles til godkjenning. Opprop av representantene. 
 
SAK 2: VALG AV DIRIGENT 
 
Seksjonsstyret foreslår at ......................................................................velges som dirigent for årsmøtet. 
 
SAK 3: VALG AV SEKRETÆRER 
 
Seksjonsstyret foreslår at ......................................................................velges som sekretærer for årsmøtet. 
 
SAK 4: VALG AV TO REPRESENTANTER TIL Å UNDERTEGNE ÅRSMØTETS 

PROTOKOLL 
 
Det velges to representanter som skal undertegne protokollen fra årsmøtet. Disse skal ikke være medlemmer 
av seksjonsstyret eller ansatt i administrasjonen. 
 
SAK 5: GODKJENNING AV DEN OPPSATTE SAKSLISTE 
 
SAK 6: BEHANDLING AV SEKSJONSSTYRETS BERETNING FOR 

SESONGEN 07/08 
 
Det vises til årsberetningen for bandyseksjonen i Norges Bandyforbund. 
 



SAK 7: REGNSKAP 07/08 
BANDYSEKSJONENS BERETNING 20007/08. 
 
På det 16. ordinære årsmøte i Bandyseksjonen onsdag 07. juni 2007 ble følgende styre og 
komitéer valgt: 
 
 
BANDYSEKSJONEN. 
 
Leder   Erik Hansen   Skeid   1 år igjen 
Nestleder  Kjell Borgersen  Drafn   2 år 
1. styremedlem Rolf Hæhre   Drammen Bandy 2 år 
2. styremedlem Frode Christensen  Stabæk   1 år igjen 
3. styremedlem Siri Nørve   Ready   2 år 
4. styremedlem Lars Tore Borge  Drammen Bandy 1 år igjen 
1. varamedlem Lars Nygaard   Skeid   1 år 
2. varamedlem Stig Jensen   Mjøndalen  1 år igjen 
3. varamedlem Sigrid Lise Nonås  Bergen   2 år 
 
 
Valgkomité. 
Kjell Hovland Olsen, Spa/Bra – med fullmakt for, sammen med seksjonsstyret å finne ytterligere 2 
medlemmer, hvorav minst 1 kvinne. (senere oppnevnt: Kristian Nygaard, Stabæk og Hege Ibsen, 
Ready) 
 
Ballfondet. 
Bandyens rekrutteringsansvarlige, leder av Bandyseksjonen, samt NBFs generalsekretær. 
 
 
 

  
Christer Lystad – in action! 
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BANDYSEKSJONENS OPPNEVNTE KOMITEER OG UTVALG 
 
 
ÅRSMØTEVALGTE: 
Minnefondet: Ole V. Raanaas, leder 
(*egne statutter) Boye Skistad, medlem 
  Ivar Nordberg, medlem 
   
Ballfondet: Erik Hansen, BS-leder 
(Årsmøtet) Siri Nørve, leder rekruttering 
  Tomas Jonsson, Gen.sekr.  
   
Valgkomiteen: Kjell Hovland Olsen, leder 
(Årsmøtet) Kristian Nygaard, medlem 
  Hege Ibsen, medlem 
 
OPPNEVNT AV BANDYSEKSJONEN: 
Forbundsstyret: Erik Hansen/stedfortreder 
 
BS´arbeidsutvalg (AU): 
  Erik Hansen, leder 
  Kjell Borgersen, medlem 
  Tor Audun Sørensen, utv.sjef 
Seriekomite: Stig Jensen, leder 
  Tom Martiniussen, medlem 
  Per-Ivar Bråthen, medlem 
  Kjell Borgersen, varamedlem 
  Bjørn-Erik Thorp, seriesekretær 
Dommerkomite: Lars Stian Nygaard, leder  
  Sjur Kortgaard, medlem 
  Øistein Rune Eriksen, forfallssekr. 
  Siri Nørve, medlem 
  Egil Larsen, medlem 
  Bjørn-Erik Thorp, seriesekretær 
Rekruttering- og utdanningskomite: 
  Erik Hansen, leder 
  Siri Nørve, medlem 
  Kjetil Haugersveen, medlem 
  Erik Bjørløw-Larsen, medlem 
  Bent Gommerud, medlem 
  Rune H. Jahnsen, medlem 
  Per-Ivar Bråthen, medlem  
Rinkkomite: Adm. 
Utdanning: Erik Hansen, leder 
  Bent Gommerud, medlem 
  Tor Audun Sørensen, utv.sjef 
Utd. korps: Espen Johansen, trenerutd/adm 
  Roger Jarnes, trenerutd. 
  Erik Nordbrenden, trenerutd. 
  Ståle Andre Wiig, trenerutd. 
  Tom Andersen, trenerutd. 
  John Richard Øen, trenerutd. 
  Lars Stian Nygaard, dommerutd.sjef 
  Rune H.Jahnsen, dommerutd. 
  Håkon Hallingstad, dommerutd. 
  Amund Amundsen, dommerutd. 
  Øyvind Bratlie, keepertrening 
  Svein Erik Hammerstad, skader 
  Trygve F. Moe, skader 
  Øyvind Sakshaug, sliping 
  Kai Karlsen, sliping 
  Morten Rusdal, sliping 
 
 

 
Landslagsskom.:Rolf Hæhre, leder  
  Sigrid-Lise Nonås, medlem 
  Espen E. Johansen, medlem 
  Bent Gommerud, medlem 
  Tor Audun Sørensen, utv.sjef 
 
 Damer: Dag-Erik Amundsen, forbundskapt. 
 (A) Ola Risnes, manager 
  Øyvind Sakshaug, materialforvalter 
  Ann-Mari Ellefsen, adm. 
 Jenter: Per Bråthen, forbundskaptein 
 (U18) Peder Schjoldager, lagleder 
  Atle Giljarhus, materialforvalter 
  
 A-lag: Erik Nordbrenden, forbundskapt. 
  Svein-Erik Hammerstad, fysiot. 
  Jan H.Askheim materialforvalter 
  Tor Tveter, materialforvalter 
 U19: Bent Gommerud, forbundskapt. 
  Tom Martiniussen, adm./material. 
  Peter Stavis, lege 
 U18: Dag Kåre Lunden, forbundskapt. 
  Terje Pedersen, lagleder 
  Jan Gulbrandsen, materialforvalter 
 U17: John Richard Øen, forbundskapt. 
  Geir-Olav Killingstad, lagleder 
  Frode Holm, materialforvalter 
  Svein Karlseng, lege 
 
Anleggskomite: Erik Hansen, leder 
  Kjell Hovland Olsen, medlem 
  Kjell Borgersen, medlem 
  Sigrid-Lise Nonås, medlem 
  Kjetil Haugersveen, konsulent/adm 
  Espen Johansen, konsulent/adm 
  Tomas Jonsson, Gen.sekr/adm 
  Tor Audun Sørensen, utv.sjef/adm 
Strategiutvalget: Bandyseksjonen 
Utvalg NM-fin.: AU + Adm. + Stabæk 
Nordisk U17: Erik Hansen, leder 
  Rolf Hæhre, medlem 
  Sjur Kortgaard, medlem 
  Klubb/krets/kommune 
  Tor Audun Sørensen sekr/adm 
Lisensutvalg: Kjell Hovland Olsen, leder 
  Rolf Wendt Andresen, medlem 
  Harald Schjerve-Nielsen, medlem 
  Mette Haakonsen, sekr/adm
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ARBEIDSPLAN BANDYSEKSJON 2007/08 
 

FOKUSOMRÅDER 
 
SPORTSLIG FOKUS 
1. Arrangere seriene, og NM-sluttspillet for herrer og damer, herunder finaleuka. 
2. Arrangere NM aldersbestemte klasser, herunder finaleuka.  
3. Arrangere uoff. NM for old boys, interkrets veteran 50+ og jenter (f. 1991-93). 
4. Stimulere og koordinere kretslagsturneringene for gutter, jenter og damer.  
5. Jentelandskamper mot Sverige i Norge, alt. turnering mot Sverige og Finland i Sverige. 
6. Delta i VM for U-19 juniorer i Söderhamn i Sverige. 
7. Delta i og arrangere Nordisk for U-17 gutter i Norge. 
8. Delta i VM for damer i Falun i Sverige. 
9. Delta i VM-herrer i Moskva, Russland. 
10. Vurdere annen internasjonal deltakelse. 
11. Samlinger for landslagene, herunder U16- og U-18 troppen gutter, samt prøveordning for damelandslaget 

med deltakelse i kvalikserien gutt. 
12. Arrangere barneskoleturnering for gutter og jenter i samarbeide med kretsene. 
 
UTVIKLINGSFOKUS 
1. Videreutvikle faglig innhold og omfang av klubbesøk-/instruksjon (kompetanseheving). 
2. Arrangere dommerkurs og trener-/lederkurs sentralt og i klubbene (kompetanseheving). 
3. Arrangere fag- og utviklingsseminar for klubbledere og trenere. 
4. Arrangere anleggsseminar for klubber og kretser, gjerne i samarbeide med skøyteforbundet. 
5. Fortsatt stimulere til "hver klubb sin bandyskole" (rekruttering). 
6. Spesielt vurdere stimuleringstiltak for gutte- og juniorspillere på både klubb og kretsnivå. 
7. Fokusere videre på jenterekruttering. 
8. Videreutvikle bandyaktiviteter i Asker og på Voldsløkka og andre steder etter behov. Reaktivisere bandy i 

Grenland, herunder oppfølging av Arendal. Jobbe aktivt med utviklingsprosjekter iht utviklingsplanen. 
9. Arbeide for bygging av flere utendørs kunstisbaner for bandy, samt hel isflate for bandy på utendørs 

skøytebaner og i fremtidige skøytehaller. Videreutvikle samarbeide med fotball og skøyter med tanke på 
helårs- og flerbruk. Bygge opp kompetansebase og nødvendig prosjektverktøy. Søke om økte satser for 
spillemiddeltilskudd og om ekstraordinære programsatsningsmidler på bandy- og skøytebaner. Utvikle 
kravspesifikasjoner på bandyarenaer. 

10. Større fokus mot baneeiere/kommuner ift drift og opprustning av både naturis- og kunstisbaner. 
11. Stimulere bandyfolket til å posisjonere seg i idrettskretser, idrettsråd og anleggsutvalg som er av betydning 

for å få etablert flere kunstisbaner. 
12. Følge opp visjons- og strategiplanene. 
 
ØKONOMI 
1. Arbeide for å styrke seksjonens økonomi. 
2. Legge økonomisk bedre til rette for landslagsvirksomheten. 
3. Styrke utviklingsarbeidet, herunder på dommersiden. 
4. Styrke anleggsarbeide. 
 
ORGANISASJON 
1. Videreutvikle og følge opp de krav lisensordningen for eliteklubbene setter. 
2. Videreutvikle en positiv organisasjonskultur og miljø på og utenfor banen. 
3. Sette spesiell fokus på å få Buskerud Bandykrets opp på fungerende nivå. 
 
Merk! Fokusområdene er ikke satt i prioritert rekkefølge, da bandyseksjonen ønsker å gjennomføre samtlige 
punkter. 



BANDYSEKSJONEN 2007 – 2008. 
Melding om virksomheten. 

 
I riktig retning 

 
Trass i store værutfordringer er sesongen gjennomført etter planene. Takk for all smidighet og 
forståelse gjennom en hektisk sesong. Det har rett nok ikke vært mulig å gjennomføre alle positive 
tiltak for å øke interessen for norsk bandy, drive utstrakt rekruttering og gi høyere kvalitet i treninger 
på alle nivåer. Til det er banekapasiteten for liten i en ruskete og tidvis mild vinter. Videre utvikling 
er fokus på nye kunstisanlegg. 
Det er i klubbene at norsk bandy kan vokse, både i bredde og topp. Derfor må alle gode krefter gå 
sammen for å få til den utviklingen. Nye kunstisflater må sikres i første rekke innenfor bandy Norges 
”grenser”. Klart vi skal utvide området for vår idrett, men grunnfjellet i norsk bandy kan ikke forvitre 
ved å være for ekspansiv. 
Denne vinteren ble det satt spesielt fokus på dommere. Alle lagidretter har utfordringer både ved 
oppførsel overfor dommer og rekruttering av nye dommere. Dette henger tydelig sammen. Om nye 
og unge dommere bare møter usakelig kritikk, er det forståelig at de ikke vil fortsette. Derfor må vi 
alle; publikum, ledere, spillere og trener, alle som er glad i bandy, også ta denne utfordringen på 
alvor. Dommerne trenger støtte og veiledning. Sammen med dommerkomiteen er det gjort et godt 
arbeid denne sesongen. Nye, unge dommere har vist seg frem. Dette går i riktig retning, men kanskje 
ikke fort nok. 
Bandyseksjonens styre er valgt blant klubbenes representanter på årsmøte. Budsjett og arbeidsplaner 
blir lagt frem med sine prioriteringer på årsmøte. Når det er gjort vedtak, gir det føringer for 
kommende sesongs arbeid. Respekten for vedtakene og respekten for de føringer dette gir for de 
ansatte, bør bli enda bedre. Vi er ikke flere i norsk bandy enn at alle ressursene må kunne brukes på 
utvikling og positiv hjelp. Noen kan kanskje umiddelbart føle at enkeltvedtak er urettferdig. Men det 
er ingen grunn for svært skarpe og personkarakteriserende ord. Alle vedtak har sitt fundament i lover 
og regler, i vedtatte prioriteringer og med best mulig skjønn av flere tillitsvalgte. 
Norsk bandy har internasjonale forpliktelser. Med landslag av begge kjønn, aldersbestemte som 
seniorer, deltar Norge i de vedtatte turneringene. Det forventes at Norge som en av internasjonal 
bandys nestorer, stiller opp både med tillitsvalgte og dommere internasjonalt. Dette koster, men 
seksjonen mener dette er verdifullt for utviklingen også nasjonalt. Vi lærer mye nytt og vi får 
dessverre også noen negative opplevelser. Men systematikk og innsats gir oss troen på at dette kan gå 
i riktig retning. 
 
Norsk bandy trenger styrke i sikring av økonomi og forståelse innen norsk idrett. I det arbeidet har 
bandyen hatt stor nytte og glede av samarbeidet innen Norges Bandyforbund. Organisasjonen har en 
solid og våken administrasjon. Bandy, landhockey og innebandy fortsetter samarbeidet. Vi har mye å 
lære av hverandre – for at vi alle skal bli enda bedre og mer kan gå i riktig retning. 
 
Takk for nok en fin bandysesong! Takk til alle som frivillig stiller opp for norsk bandy! 
 

 
Erik Hansen 
leder Bandyseksjonen 
Norges Bandyforbund 
Mai 2008 
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ORGANISASJONEN 
Blant 56 særforbund er NBF rangert som følger: 
 Pr.31.12.07: Nr 14 mht ant. klubber og nr. 18 mht ant. medlemmer 
 Pr.31.12.06: Nr 14 mht ant. klubber og nr. 18 mht ant. medlemmer 
 Pr.31.12.05: Nr 12 mht ant. klubber og nr. 14 mht ant. medlemmer 
 Pr.31.12.04: Nr 12 mht ant. klubber og nr. 14 mht ant. medlemmer 
 Pr.31.12.03: Nr 16 mht ant. klubber og nr. 19 mht ant. medlemmer 
   02: Nr 15 mht ant. klubber og nr. 19 mht ant. medlemmer 
   01: NIF offentligjorde ikke tallene 
   00: NIF offentligjorde ikke tallene 
 
 
Antall klubber pr. 31.12.07 og antall medlemmer. 

 
 MEDLEMSTALL NIF 31.12.07 

2007     311 klubber / 16414 menn / 4365 kvinner / 20779 medlemsskap. Bandy: 5329 medlemssk 
2006     330 klubber / 17204 menn / 4261 kvinner / 21465 medlemsskap. Bandy: 4953 medlemssk. 
2005     303 klubber / 16986 menn / 4199 kvinner / 21185 medlemsskap. Bandy: 5489 medlemssk. 
2004     268 klubber / 16828 menn / 3571 kvinner / 20399 medlemsskap. Bandy: 5636 medlemssk. 
2003     219 klubber / 13832 menn / 2992 kvinner / 16824 medlemsskap 
2002     NBF sine tall 13346 menn / 2778 kvinner / 16124 medlemsskap 
2002     Nytt oppsett fra NIF. NBF sine tall: 13346 menn, 2778 kvinner, totalt 16124 medlemsskap 
2001     NIF offentligjorde ikke tallene. Egen reg. kun bandy/rink: 5481 fordelt på 34 klubber. 
2000     NIF offentligjorde ikke tallene. 
 
 

 
 
  ANTALL LAG 2007/08 (2006/07) 

Akers. Buske. Hed.. Oslo Telem. Østf. Bergen Totalt 
BANDY: 
Sen.A-h  7(7) 4(4) 1(1) 6(6) 0(0) 1(1) 1(1)  20(20) 
Sen.B-h  2(2) 3(3)  - - 3(3) -  - 1(1) -  -     9(9) 
Veteran   2(2) -(-)  - - 3(4) -  - -  - -  -    5(6) 
Old Boys  3(3) 3(3)  - - 3(4) -  - -  - -  -    9(10) 
Junior   5(4) 4(4) 0(0) 4(6) 0(0) 0 (1) -  -  13(15) 
Gutt   6(6) 4(4) 1(0) 8(6) 0(0) 1(1) -  -  20(17) 
Smågutt                     11(11)    7(6) 1(2)         10(9) 0(0) 0(1) -  -  29(29) 
Lillegutt                    18(17)   17(16) 1(1)         21(27) -(-) 1(1) -  -  58(62) 
Knøtt                      11(13)   25(30) 5(5)         48(45) -(-) 0(0) -  -  89(93) 
Damer                 1(1)       1(1) -(-)            2(2) -(-) - (-) 1(1)    5(5) 
Piker                 1(1)       1 (1) -(-)            1(7) -(-) - (-) -  -    3(9) 
Småpiker               0(0)       3 (0) -(-)            5(0) -(-) - (-) -  -    8(0) 
  
 
TOTALT                  67(67)   72(72) 9(9)       114(118) 0(0) 4(6) 2(2)            268(275)  
Bandyskoler  4(4)   4(4) 1(1)           7(7) 0(1) 1(1) 1(1)   18(19) 
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Lisens 
 
Spillere f. 1996 og senere er forsikret under NIFs barneidrettsforsikring – gjeldende TIL den dato de fyller 13 
år, deretter må det løses ordinær juniorlisens! Alle spillere fra fylte 13 år og eldre skal løse lisens. Det samme 
gjelder for dommerne. Trenere, ledere og andre tillitsvalgte kan innløse lisens etter eget ønske. 
 
Som følge av den nye ordningen, med online-registrering, skal/må klubbene selv sørge for at samtlige spillere 
er lisensiert. I Norsk Idretts database er det kun online-produksjon av lisensblanketter - resultert i utstedelse 
av en KID, som igjen er direkte knyttet til hver enkelt spillers identitet - som er gyldig. 
 
Ref. Sanksjons- og protestreglement Kap. 4.1 * 
* § 4 - 1 (Manglende lisens) 
En spiller som ikke har løst lisens senest 3 dager etter spilt obligatorisk kamp er ikke spilleberettiget for 
klubben i videre obligatoriske kamper før lisens er betalt. 
 
Spillere som ikke fremkommer på lisensoversikten i Klubben Online – er IKKE spilleberettiget for deltakelse i 
kamp/serie/turnering i regi av Norges Bandyforbund. 
 
Vi anbefaler at arbeidet, med oppdateringer og korrigeringer, startes allerede nå – da unngår man å glemme 
noen eller komme i tidsnød ved sesongstart!! 
 
Lisenser 
GREN OVER 17 ÅR UNDER 17 ÅR BLANK TOTALT ANTALL 
BANDY/RINK  830 (  838)  938 (1039)  0 (1) 1768 (1878) 
INNEBANDY 4362 (4479) 2128 (2363)  0 (1) 6490 (6843) 
HOCKEY     97  (    90)       7 (    11)           0 (1)   104 (  101) 
NBF TOTALT 4973 (5407)     2964.(3413)           0 (1) 7937 (8822) 
 
Overgangen til det nye lisenssystemet medførte store komplikasjoner på høsten. Dette gikk hardt utover bandy 
og innebandy, som utøvermessig viser en tilbakegang på ca. 5% for begge idretter. Når man så vet at 
innebandyen økte med 21 lag i seriespill i samme periode, så er det mye som tyder på at denne tilbakegangen 
skyldes svikt i lisenssystemet, og ikke tilbakegang i aktive utøvere. 
 
 
Informasjon- og media 
Forbundet konsentrerer fortsatt informasjonsflyten rundt hjemmesider og mail. Hjemmesidene våre blir bedre 
og bedre på innhold, og mer og mer historikk kommer til underveis. Vi har gjennomført og innført bruk av nytt 
dataverktøy, som fører til enklere tilgjengelig informasjon for media og publikum. Da denne 
pressemeldingsbiten omsider kom på plass, rett over nyttår i 2008 - etter at vi hadde forhandlet om 0-kostnad, 
med n3sport, for media siden november - så viste det seg raskt at dette sparte administrasjonen for betydelig 
arbeid. 
Vi er fortsatt blant de beste i klassen på informasjonsbiten, men har litt igjen til - ”best i klassen”. Lokalmedia 
er som kjent veldig knyttet til lokalmiljøet og klubber, og den sterkeste påvirkningskraften i forhold til 
bandystoff kommer fortsatt fra lokalmiljøene. Tilbakemeldinger til forbundet tyder også i år på ett høyt antall 
bandyrelatert stoff over det ganske land, men vi kan skaffe ennå mer mediebrus. NM-finalen på riksdekkende 
tv bør være det store målet for ett samlet bandy-Norge. 
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REPRESENTASJON. 
 
Det Internasjonale Bandyforbundet (FIB) 07/08: 
 
Styremedlem/medlem Executivecom.: Kjell Hovland Olsen, Spa/Bra 
Medlem Regel-og Dommerkomite:  Egil Larsen, Snarøya 
Medlem Teknisk Komite:  Tor Audun Sørensen, Ullevål IL 
Medlem Tvistenemda   Stein Pedersen, Ullern IF 
Medlem Valgkomite og revisor:  Per Gunnar Løken, Røa IL 
 
På FIB-møte i Moskva i februar representerte: 
Kjell Hovland Olsen og Erik Hansen for NBF. 
På FIB/styre-møte i Ljusdal i oktober, Kjell Hovland Olsen 
På FIB/TK-møte i Ljusdal i oktober, Kjell Hovland Olsen, i Moskva februar og Stockholm april representerte 
Tor Audun Sørensen. 
FIB/RDK-ansvarlig World Cup Ljusdal i oktober var Egil Larsen. 
På FIB/Damekomiteemøte, under VM for damer i Borlänge, Sverige var Siri Nørve, Ready. 
Hovedleder for A-landslaget til VM i Moskva var Svein Erik Hammerstad, Ullern IF. 
Hovedleder for U-19 landslaget til VM i Söderhamn i januar var Rolf Hæhre, Drammen Bandy. 
Hovedleder for U-17 landslaget til Nordisk i Norge i januar var Tor Audun Sørensen. 
Hovedleder for U-18 Jentelandslaget i Grängesberg, Sverige, var Peder Schjoldager, Ready. 
Hovedleder for Damelandslaget til VM i Borlänge, Sverige i februar var Ola Risnes, Nordre Sande. 
 
Kretsting. 
Akershus Bandykrets: Svein Erik Hammerstad og Erik Hansen, NBF 
Oslo og Akershus bandyregion: Ivar Nordberg, NBF. 
Buskerud Bandykrets: Svein Erik Hammerstad, NBF 
 
 
RAPPORT FRA SERIEKOMITÉEN 
 
Generelt 
 
Vi opplevde til dels store utfordringer gjennom sesongen, med kunstisbanene i Sarpsborg og på 
Høvik, og klimaet som gjorde at de fleste kunstisbaner måtte holde stengt enkelte dager. 
Naturisbanene hadde som vanlig en begrenset driftsperiode, noe som igjen førte til stort press på 
kunstisbanene. Problemene med is og geografien til Hamar og Sarpsborg - relatert til reservebaner - 
ga komiteen utfordringer med å få avviklet alle kamper. 
 
Det var ingen spesielle utfordringer knyttet til selve serieavviklingen i Elite. Kun en kollisjon med en 
hengekamp og U-19 samling. 
 
I 3.div. fikk vi uforutsette utfordringer knyttet til Bergens kamper på østlandet, uforskylt 
flyforsinkelse og forsinket bagasje ved 2 ulike anledninger – skaper fort problemer. Resultatet ble en 
kamp notert som ikke-spilt. I fremtiden bør vi sørge for å legge Bergen sine hjemmekamper til de 
mest stabile kunstisbanene. 
 
Det er alltid vanskelig å plassere lag i Smågutteklassene, men dette bør kunne unngås med de nye 
påmeldingsrutiner. Ser man smågutt under ett, kan man med fordel øke antall NM-kamper. 
 
Beklageligvis fikk Veteranklassen, 1 kamp stående uspilt da Ready kun maktet å avvikle en 
hjemmekamp. Seriekomiteen oppfordrer alle klubber til å gjøre sitt ytterste, og ikke la intern 
problematikk hindre serieavviklingen. 
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I Jenteserien opplevde vi, dessverre, at Røa trakk seg underveis slik at serien ble avsluttet med kun 3 
lag. Første sesongen NBF tok ansvaret for serien, noe som medførte nye rutiner for både lag og 
forbund, men dette tilpasset seg greit underveis. 
 
1. og 2. div. bød ikke på noen spesielle utfordringer, denne sesongen. Juniorklassen kunne godt hatt 
flere kamper, men hadde samtidig - sammen med Old Boys og Damer noen lenge utsatte matcher, 
slik at dette kunne blitt voldsomt trangt frem mot sluttspillet. I Gutteklassen bør det vurderes å 
innføre seeding, i sluttspillet – tilsvarende junior, for å skape større rettferdighet. 
 
Sluttspillkampene gikk, som i fjor, Stabekkbanen - med Stabæk IF som dyktig arrangør. 
 
Eliteserien 
Eliteserien sesongen 2007/2008 bestod av 8 lag og det ble spilt tredobbel serie. Solberg tok gull, 
Stabæk sølv og Ullevål bronse. På de følgende plassene fulgte Drammen Bandy, Mjøndalen, 
Sarpsborg, Ready og Hamar. I 2008 ble det Stabæk og Solberg som møttes i NM Finalen, en kamp 
Stabæk vant 8 – 5. Ready og Hamar måtte ut i kvalifiseringsspill om fortsatt Eliteseriespill Høvik og 
Øv/Hosle. Kvalikken resulterte i at Ready og Høvik spiller i Eliteserien i 2008/09, mens Øv/Hosle og 
Hamar spiller i første divisjon. Annet å nevne er at Thomas Moen (Solberg SK) ble kåret til årets 
spiller, Simon Stavis (Solberg) ble årets toppscorer og Drammen Bandy vant Fair Play pokalen. 
 
Dameserien 
Dameserien bestod av 5 lag hvor det ble spilt dobbel serie. Nordre Sande damer tok The double med 
både seriegull og Norgesmesterskap sesongen 2007/2008. Kampene ble avviklet som 7’er bandy med 
unntak av Bergen og Sagenes hjemmekamper som spilles som Rink. 
 
1. Divisjon 
 
1. divisjon bestod av 8 lag og det ble spilt dobbel serie. Stabæk 2 vant denne divisjonen rett foran 
Høvik (Sølv) og Øv/Hosle (Bronse). De 2 beste 1-lagene i divisjonen, Høvik og Øv/Hosle, spilte 
kvalifisering mot de 2 siste lagene i Eliteserien, Ready og Hamar, om de 2 siste plassene i eliteserien 
2008/2009. Ready og Høvik trakk de lengste strå i kvalifiseringen og spiller dermed i Eliteserien. 
 
2. Divisjon 
 
2. Divisjon bestod av 6 lag hvor det ble spilt 3 dobbel serie. Mjøndalen 2 vant denne serien på bedre 
målforskjell, foran Solberg 2 og Snarøya på tredje.Kvalrunden medførte ingen opp- eller nedrykk. 
 
3. Divisjon 
 
3. divisjon bestod av 7 lag hvor det ble spilt dobbel serie. Sarpsborg 2 vant serien, fulgt av Høvik 2 – 
som ble tett fulgt av Frem 31. Sarpsborg og Høvik traff Nordre Sande og Ready i 
kvalifiseringsrundene om opprykk til 2 divisjon. Disse rundene medførte at Sarpsborg 2 og Hpiller i 
2. divisjon neste sesong. 
 
NM-Junior 
 
Juniorserien bestod igjen, av 2 avdelinger, Elite og Kval. Junior Elite bestod av 7 lag hvor det ble 
spilt dobbel serie. Solberg SK tok hjem seriegullet, fulgt av Stabæk på 2.plass og Ready på 3.dje. 
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Junior Kval bestod av 6 lag og det ble spilt dobbel serie. Her endte Høvik og Ullern på like mange 
poeng, men Høvik ”ble vinner” med 7 mål mer. 
 
De 6 beste lagene i Elite og det beste laget i Kval var kvalifisert for Kvartfinaler for junior. NM 
finalen gikk mellom Stabæk og Solberg SK, og denne gang trakk Solberg SK det lengste strået og 
vant 12 – 6. I bronsefinalen møttes atter en gang Ready og Drammen 1, og Ready tok en velfortjent 
medalje med seier 6-0. 
 
NM-Gutt 
 
Gutteserien bestod også av 2 avdelinger, Elite og Kval. Gutt Elite bestod av 9 lag hvor det ble spilt 
enkel serie. Stabæk vant denne avdelingen fulgt av Drammen 1 og Sarpsborg. Kval bestod, som i 
fjor, av 8 lag hvor det ble spilt enkel serie. Stabæk 2 vant igjen denne avdelingen fulgt av Ullern 2, 
Drammen 2 og Øv/Hosle 2. 
De 7 beste lagene i Elite og vinneren av Kval serien var klare for Kvartfinaler. Vinner og nr. 2 i 
avdeling Kval spilte kvalifisering om de 2 siste sluttspillplassene mot hhv nr. 7 og 6 i Elite. 
 
En meget spennende NM-finale, mellom Røa 1 og Sarpsborg, endte 3-2 og dermed gull til Røa 1. 
 
Bronsefinalen endte med storseier 9-0, for Stabæk 1 over Øv/Hosle 1. 
 
NM-Smågutt 
 
Smågutteserien bestod gledelig nok av hele 26 lag, fordelt på 5 avdelinger og det ble spilt enkel serie 
i alle avdelinger. Avdeling A ble vunnet av Ready 93, foran Solberg 93 og Mjøndalen, avdeling B av 
Stabæk foran Ullern og Ullevål 1, avdeling C av Hauger foran samarbeidslaget Snarøya/Frem 31 og 
Skiold, avdeling D av Solberg 94 foran Ullern 2 og Ready 94-1 og avdeling E av Stabæk 2 foran 
Ready 94-2 og Røa. De 2 beste i gruppe A og B gikk direkte til kvartfinalespill, mens nr. 3, 4 og 5 
skulle gjennom kvalifisering, sammen med nr. 1, 2 og 3 + beste 4-fjerdelag i avdeling C, D og E. 
 
Bronsekampen stod mellom Ullern og Solberg 93, og Ullern stakk av med seieren 3-2. Finalen var 
nesten å anse som et lokaloppgjør, hvor Stabæk til slutt slo Ready 93 med sifrene 6-2. 
 
Uoffisielt NM Old Boys 
Old Boys serien bestod av 9 lag og det ble spilt enkel serie. Stabæk tok tilbake serietronen 
foran Solberg, før de igjen møttes i NM Finalen. Også her ble Stabæk for sterke, og vant tilslutt 4-3. 
 
Interkrets Veteran 50+ 
Veteranserien, bestående av 5 lag, ble spilt som enkel serie. Stabæk vant igjen rett foran Ullevåls 
veteraner. Disse to møttes igjen i finalen, og i årets utgave var det Stabæk som slo Ullevål 7-4. 
 
 
Ullevål 15. mai 2008 
 
(s.) Stig N Jensen 
Leder Seriekomiteen
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Rapport fra Lisensutvalget 
 
Lisensutvalget har behandlet lisenssøknader fra alle eliteklubbene. Noen søknader var mangelfulle og 
disse måtte utdypes nærmere fra de aktuelle klubbene. Lisensutvalget ba også om konkrete 
tilleggsopplysninger fra noen klubber. 
 
Noen av klubbene har ikke tilfredstilt de kravene som Bandyseksjonen har stilt til eliteseriespill, men 
disse manglene anses å være midlertidige eller av mindre betydning. På bakgrunn av en samlet 
vurdering anbefalte lisensutvalget at alle eliteklubber ble gitt lisens for sesongen 2007/08, med 
dispensasjon for angitte mangler. Lisensutvalget anbefalte også at det ble presisert at dispensasjoner 
ikke kunne påregnes for kommende sesonger. 
 
Oslo 20.5.2008 
 
Kjell Hovland Olsen, leder  Rolf Wendt Andresen  Harald Schjerve-Nielsen 
 
SERIENE 
 
ANTALL SPILTE KAMPER 
 

 
07/08 (06/07) 07/08 (06/07) 

 
Kval. elite   4 lag   (4)   6 kamper   (6) 
Kval. 1. divisjon   4  "   (4)   5   "   (6) 
Kval. 2.divisjon   4  "   (4)   6   "   (6) 
Eliteserie grunnspill   8  "   (8)  84   "  (84) 
Sluttspill senior   6  "   (6)  13   "  (11) 
1. divisjon   8  "   (8)  56   "  (56) 
2. divisjon   6  "   (6)  45   "  (45) 
3. divisjon   7  "   (7)  41   "  (42) 
NM junior  13  "  (15)  81   " (106) 
NM gutt  17  "  (17)  74   "  (79) 
NM smågutt  26  "  (22)  75   "  (64) 
Old Boys   9  "  (10)  37   "  (46) 
Veteran   5  "   (6)  11   "  (16) 
Damer   5  "   (5)  30   "  (20) 
Damer sluttspill   4  "   (4)   4   "   (4) 
Jenter   3  "   (0)   9   "   (0) 
Landskamper, bandy offisielle   5  "    (5)  20   "  (25) 
 
SUM 134 lag (131)      597 kamper (616) 
 
 KAMPSTATISTIKK 
 07/08 (06/07) 07/08 (06/07) 
 
I NBFs regi 134 lag (131)  597 kamper  (616) 
Kretslag  18  "  (16)   24   "   (18) 
Kretsene 204  " (210)  920   "  (915)  
 
SUM 356 lag (357) 1541 kamper (1549) 

Private kamper og turneringer, som utgjør et betydelig kampantall, er ikke med i tabellen. 



Årets spillere i 2007/08-sesongen 
 
 

     
 
 
Herrer - Thomas Moen, Solberg (bildet) 
Følgende 14 ble nominert:  
Thomas Moen (11p), Solberg, Kjetil Johansen (9p), Solberg, Stian Holmen-Jensen (9p), Stabæk, Marius 
Austad (9p), Solberg, Christopher Smerkerud (6p), Ullevål, Lars Johanson (5p), Stabæk, Nicolai Saline (5p), 
Ready, Gustav Gising (5p), Sarpsborg, Jonas Pettersson (3p), Mjøndalen, Christer Lystad (3p), Sarpsborg, 
Matti Viitanen (3p), Stabæk, Jan Magnus Olaisen (1p), Drammen, Simon Stavis (1p), Solberg, Jan-Fredrik 
Løland (1p), Ullevål og Eric Forsberg (1p), Ready. 
 
Damer - Helle Lillejord, Nordre Sande (bildet) 
Følgende 9 ble nominert: 
Helle Lillejord (19p), Nordre Sande, Heidi Tho (5p), Stabæk, Gry Flaa Johannessen (5p), Bergen, Tommeline 
Bjerkely (4p), Ready, Rikke Busk Witzøe (4p), Ready, Sigrid-Lise Nonås (3p), Bergen, Jorunn Kortvedt (3p), 
Nordre Sande, Hanne Teigstad (1p), Nordre Sande, Åse Seeberg (1p), Ready. 
 
 
TOPPSCORER 2007/08 HERRER     TOPPSCORER 2007/08 DAMER 
50 Simon Stavis  Solberg   70 Helle Lillejord    Nordre Sande 
37 Jan-Fredrik Løland Ullevål   51 Vibeke Tonning     Stabæk 
34 Jonas Pettersson Mjøndalen (pr 31/12-07)37 Hanne Teigstad     Nordre Sande 
30 Marius Austad Solberg   24 Line M. Eriksen    Bergen 
30 Kjetil Johansen     Solberg   23 Tommeline Bjerkely Ready 
 
 
UTVISNINGER: RØDT KORT TELLER SOM 45 MINUTTER 
HERRER      DAMER
Drammen  470 (1 rødt kort)  Nordre Sande  5 
Solberg: 530    Sagene  10 
Mjøndalen: 590 (1 rødt kort)  Stabæk  20 
Sarpsborg: 630 (1 rødt kort)  Bergen  30 
Ready:  695 (1 rødt kort)  Ready  60 
Hamar:  715 
Stabæk:  720 
Ullevål: 740 (1 rødt kort) 
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SLUTTABELLER FOR BANDYSESONGEN 
2007/08 

 
 
Elite Menn Bandy 
Lag K V U T Mål +/- P
1. Solberg 21 18 2 1 190 - 67 123 38
2. Stabæk 21 17 1 3 180 - 68 112 35
3. Ullevål 21 13 0 8 126 - 94 32 26
4. Drammen Bandy 21 12 0 9 127 - 115 12 24
5. Mjøndalen 21 11 1 9 122 - 113 9 23
6. Sarpsborg 21 6 0 15 86 - 126 -40 12
7. Ready 21 4 1 16 75 - 130 -55 9 
8. Hamar 21 0 1 20 59 - 252 -193 1 
 
Elite NM Sluttspill - Kvartfinaler 
16.02.2008
Drammen Bandy 4 - 2 Mjøndalen (Marienlyst)
Ullevål 2 - 5 Sarpsborg (Valle Hovin kunstis)
18.02.2008
Mjøndalen 8 - 3 Drammen Bandy (Vassenga)
Sarpsborg 5 - 4 Ullevål (Sarpsborg)
20.02.2008
Drammen Bandy 7 - 1 Mjøndalen (Marienlyst)
 
Elite NM Sluttspill - Semifinaler 
24.02.2008
Solberg 6 - 2 Sarpsborg (Vassenga)
Stabæk 6 - 5 Drammen Bandy (Stabekk)
27.02.2008
Drammen Bandy 6 - 4 Stabæk (Marienlyst)
Sarpsborg 7 - 11 Solberg (Sarpsborg)
29.02.2008
Solberg 8 - 3 Sarpsborg (Vassenga)
Stabæk 10 - 4 Drammen Bandy (Stabekk)
02.03.2008
Drammen Bandy 6 - 8 Stabæk (Marienlyst
 
Elite NM Finale 
08.03.2008
Stabæk 8 - 5 Solberg (Stabekk)
 
Damer Bandy 
Lag K V U T Mål +/- P 
1.Nordre Sande 129 1 2 140 - 52 88 19
2.Stabæk 127 1 4 84 - 70 14 15
3.Bergen Bandyklubb126 1 5 79 - 79 0 13
4.Ready 125 3 4 64 - 52 12 13
5.Sagene 120 0 1242 - 156-114 0 
 
NM Damer 
Semifinale 08.03.2008
Bergen Bandyklubb 2 - 14 Nordre Sande (Hauger)
Stabæk 7 - 9 Ready (Hauger)
Bronsefinale 09.03.2008
Stabæk 6 - 4 Bergen Bandyklubb ( Stabekk)
Finale 09.03.2008
Ready 4 - 8 Nordre Sande (Stabekk)
 
 
 
Kval Elite Menn Bandy 
Lag K V UT Mål +/- P 
1.Ready 3 2 1 0 20 - 9 11 5 
2.Høvik 3 2 0 1 13 - 10 3 4 
3.Øv/Hosle 3 1 1 1 9 - 13 -4 3 
4.Hamar 3 0 0 3 8 - 18 -100 
 
Kval 1.divisjon Menn Bandy 
Lag K SUT Mål +\- P 
1.Stabæk 2 2 2 0 0 29 - 7 22 4 
2.Ullevål 2 2 2 0 0 15 - 6 9 4 

3.Mjøndalen 2 3 1 0 218 - 20 -2 2 
4.Solberg 2 3 0 0 310 - 39-290 
 
 
 
Kval 2.divisjon Menn Bandy 
Lag KSUT Mål +\- P 
1.Sarpsborg 2 3 3 0 027 - 11 16 6 
2.Høvik 2 3 2 0 118 - 17 1 4 
3.Nordre Sande 3 1 0 213 - 16 -3 2 
4.Ready 2 3 0 0 313 - 27-140 
 
1.divisjon Bandy 
Lag K V U T Mål +/- P 
1.Stabæk 2 14130 1 130 - 51 79 26 
2.Høvik 14120 2 171 - 5311824 
3.Øv/Hosle14 7 2 5 63 - 68 -5 16 
4.Ullevål 2 14 7 0 7 76 - 86 -10 14 
5.Røa 14 6 0 8 81 - 102-21 12 
6.Hauger 14 3 2 9 61 - 101-40 8 
7.Ullern 1 14 4 01061 - 110-49 8 
8.Skeid 14 2 01237 - 109-72 4 
 
2.divisjon Bandy 
Lag K V U T Mål +/- P 
1.Mjøndalen 2 15120 3 115 - 50 65 24
2.Solberg 2 15120 3 125 - 72 53 24
3.Snarøya 15 7 1 7 92 - 79 13 15
4.Drammen Bandy 215 6 0 9 88 - 114-2612
5.Nordre Sande 15 4 110 74 - 99 -25 9 
6.Ready 2 15 2 211 54 - 134-80 6 
 
3.divisjon Bandy 
Lag K V U T Mål +/- P 
1.Sarpsborg 2 11100 1 101 - 46 55 20 
2.Høvik 2 12 7 1 4 102 - 52 50 15 
3.Frem 31 12 7 0 5 101 - 106 -5 14 
4.Haslum 12 6 1 5 69 - 59 10 13 
5.Bergen Bandyklubb11 5 1 5 124 - 81 43 11 
6.Ullern 2 12 3 2 7 54 - 91 -37 8 
7.Frigg 12 0 111 35 - 151 -116 1 
 
Junior Elite Bandy 
Lag K V U T Mål +/- P 
1.SSK 12102 0 113 - 48 65 22
2.Stabæk 12 9 2 1 92 - 41 51 20
3.Ready 12 6 2 4 71 - 56 15 14
4.Drammen Bandy 112 5 1 6 59 - 62 -3 11
5.Ullevål IL 12 4 1 7 49 - 82 -33 9 
6.Snarøya 12 3 0 9 39 - 95 -56 6 
7.Øv/Hosle 12 1 011 34 - 73 -39 2 
 
Junior Kval Bandy 
Lag KVU T Mål +/- P 
1.Høvik 107 0 3 62 - 37 25 14
2.Ullern IF 106 2 2 55 - 37 18 14
3.Haslum 106 0 4 69 - 45 24 12
4.Skeid 104 3 3 47 - 42 5 11
5.Drammen B Jr 2/N. Sa103 2 5 37 - 63-26 8 
6.MIF 100 1 9 28 - 74-46 1 
 
Sluttspill NM Junior 
Kvartfinale 28.02.2008
Drammen Bandy 1 8 - 4 Ullevål IL (Marienlyst)
Høvik 4 - 11 SSK (Hauger)
Snarøya 0 - 5 Ready (Hauger)
Stabæk 6 - 5 Øv/Hosle (Stabekk)
Semifinale 03.03.2008
Drammen Bandy 1 4 - 8 Stabæk (Marienlyst)
SSK 6 - 3 Ready (Vassenga)
Bronsefinale 06.03.2008
Ready 6 - 0 Drammen Bandy 1 ( Stabekk)
Finale 06.03.2008
SSK 12 - 6 Stabæk (Stabekk)
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Gutt Elite Bandy 
Lag K V U T Mål +/- P 
1.Stabæk 1 8 7 0 1 80 - 13 67 14 
2.Drammen Bandy 1 8 6 0 2 47 - 28 19 12 
3.Sarpsborg 8 5 1 2 38 - 23 15 11 
4.Røa 1 8 5 0 3 37 - 46 -9 10 
5.Ullevål 8 4 0 4 44 - 39 5 8 
6.Øv/Hosle 1 8 3 0 5 35 - 33 2 6 
7.Strømsgodset 92 8 2 2 4 30 - 45-15 6 
8.Snarøya 8 1 1 6 28 - 63-35 3 
9.Ready G 91 8 1 0 7 27 - 76-49 2 
 
Gutt Kval Bandy 
Lag K V U T Mål +/- P 
1.Stabæk 2 7 7 0 0 65 - 18 47 14 
2.Ullern IF 7 5 0 2 54 - 37 17 10 
3.Drammen Bandy 2 7 5 0 2 46 - 29 17 10 
4.Øv/Hosle 2 7 4 0 3 33 - 21 12 8 
5.Røa 2 7 2 0 5 30 - 36 -6 4 
6.Ullevål 2 7 1 2 4 26 - 55-29 4 
7.MIF/SSK 7 1 1 5 21 - 40-19 3 
8.Norge Damer 7 1 1 5 13 - 52-39 3 
 
Sluttspill NM Gutt 
Kvartfinale 29.02.2008
Drammen Bandy 1 1 - 5 Sarpsborg (Marienlyst)
Snarøya 1 - 3 Røa 1 (Hauger)
Stabæk 2 2 - 6 Stabæk 1 (Stabekk)
Øv/Hosle 1 5 - 3 Ullevål (Hauger)
Semifinale 04.03.2008
Røa 1 9 - 1 Øv/Hosle 1 (NIH)
Sarpsborg 4 - 2 Stabæk 1 (Sarpsborg)
Bronsefinale 08.03.2008
Stabæk 1 9 - 0 Øv/Hosle 1 (Stabekk) 
Finale 08.03.2008
Røa 1 3 - 2 Sarpsborg (Stabekk) 
 
 
 
Jenter Bandy 
Lag K VU T Mål +/- P 
1.Solberg P 92 6 4 2 0 33 - 15 18 10
2.Ready P 91-92 6 2 1 3 21 - 24 -3 5 
3.Øv/Hosle 6 1 1 4 14 - 29-15 3 
 
Old Boys Bandy 
Lag K V U T Mål +/- P 
1.Stabæk 8 7 1 0 71 - 17 54 15 
2.Solberg 8 6 0 2 59 - 30 29 12 
3.Mjøndalen 8 6 0 2 56 - 29 27 12 
4.Ready 8 5 1 2 48 - 36 12 11 
5.Drammen Bandy 8 4 1 3 41 - 27 14 9 
6.Snarøya 8 2 1 5 27 - 52-25 5 
7.Skeid 8 2 0 6 44 - 59-15 4 
8.Røa IL 8 1 1 6 34 - 58-24 3 
9.Haslum 8 0 1 7 14 - 86-72 1 
 
Old Boys Finale 
Runde 1 09.03.2008
Stabæk 4 - 3 Solberg (Stabekk) 
 
Veteran Bandy 
Lag K V UT Mål +/- P 
1.Stabæk 4 4 0 0 69 - 22 47 8 
2.Ullevål IL 4 3 0 1 28 - 30 -2 6 
3.Haslum 4 1 1 2 28 - 41 -133 
4.Skeid 4 1 1 2 36 - 50 -143 
5.Ready 4 0 0 4 16 - 34 -180 
 
Veteran Finale 
05.03.2008
Ullevål IL 4 - 7 Stabæk (Stabekk) 
 

 
 
 
 
Smågutt A Bandy 
Lag KVUT Mål +/- P
1.Ready 93-1 4 4 0 0 41 - 8 33 8 
2.Solberg 93 4 2 1 124 - 14 10 5 
3.Mjøndalen 4 2 0 219 - 27 -8 4 
4.Øv/Hosle 1 4 1 0 314 - 28-14 2 
5.Haslum 1 4 0 1 311 - 32-21 1 
 
Smågutt B Bandy 
Lag KVUT Mål +/-P 
1.Stabæk IF 4 4 0 0 38 - 4 34 8 
2.Ullern IF 4 3 0 142 - 12 30 6 
3.Ullevål 1 4 1 0 3 8 - 21 -132 
4.DBK 4 1 0 3 8 - 33 -252 
5.Høvik 1 4 1 0 3 5 - 31 -262 
 
Smågutt C Bandy 
Lag KVUT Mål +/- P 
1.Hauger 4 3 1 0 23 - 5 18 7 
2.Snarøya/Frem 31 4 3 1 0 25 - 9 16 7 
3.Skiold SG 4 2 0 2 9 - 18 -9 4 
4.SIF/Konnerud 4 1 0 310 - 19 -9 2 
5.Ready 93-2 4 0 0 4 9 - 25 -160 
 
Smågutt D Bandy 
Lag KVUT Mål +/- P 
1.Solberg 94 5 5 0 035 - 10 25 10
2.Ullern IF 2 5 3 1 137 - 17 20 7 
3.Ready 94-1 5 3 1 123 - 13 10 7 
4.Øv/Hosle 2 5 2 0 318 - 24 -6 4 
5.Nordre Sande 5 1 0 421 - 28 -7 2 
6.Ullevål 2 5 0 0 5 4 - 46 -42 0 
 
Smågutt E Bandy 
Lag KVUT Mål +/- P 
1.Stabæk IF 2 4 4 0 0 25 - 8 17 8 
2.Ready 94-2 4 3 0 123 - 14 9 6 
3.Røa IL 4 2 0 216 - 13 3 4 
4.Skeid 4 1 0 3 9 - 23 -142 
5.Høvik 2 4 0 0 4 4 - 19 -150 
 
Sluttspill NM Smågutt 
1/16-finale 09.02.2008/10.02.2008
DBK 8 - 5 Ready 94-1 (Marienlyst) 
Hauger 7 - 0 Ullern IF 2 (Hauger) 
Solberg 94 3 - 2 Ready 94-2 (Solberg) 
Øv/Hosle 1 9 - 0 Røa IL (Hauger) 
Mjøndalen 17 - 1 Øv/Hosle 2 (Vassenga) 
Snarøya/Frem 31 7 - 0 Høvik 1 (Høvik) 
Stabæk IF 2 4 - 6 Haslum 1 (Stabekk) 
Ullevål 1 8 - 1 Skiold SG (NIH) 
1/8-finale 12-14.02.2008
Mjøndalen 11 - 3 Snarøya/Frem 31 (Vassenga) 
Ullevål 1 6 - 7 Haslum 1 (Valle Hovin) 
Øv/Hosle 1 3 - 0 Solberg 94 (Stabekk) 
DBK 1 - 8 Hauger (Marienlyst) 
Kvartfinale 26-28.02.2008
Øv/Hosle 1 1 - 14 Ready 93-1 (Hauger) 
Mjøndalen 1 - 6 Stabæk IF (Vassenga) 
Ullern IF 8 - 0 Hauger (Valle Hovin) 
Solberg 93 6 - 2 Haslum 1 (Vassenga) 
Semifinale 03.03.2008
Ready 93-1 9 - 1 Solberg 93 (Gressbanen) 
Stabæk IF 10 - 1 Ullern IF (Stabekk) 
Bronsefinale 07.03.2008
Ullern IF 3 - 2 Solberg 93 (Stabekk) 
Finale 07.03.2008
Stabæk IF 6 - 2 Ready 93-1 (Stabekk) 
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MESTERE – LAG OG NAVN 
 
NORGESMESTER HERRER: Stabæk 
Lars Johansson, Alexander Nygaard, Anders Christensen, Matti Viitanen, Henrik Hoel, Jan Olav Løyning, 
Christian Randsborg, Stian Holmen-Jensen, Nicolay E. Hauger, Magnus Høgevold, Knut Holmen-Jensen, 
Peter Willoch, Martin Muri, Petter Løyning, Jonas Grøterud, Antti Viitanen, Simen Holmen-Jensen og 
Johannes Mykland. 
 
SERIEMESTER HERRER: Solberg 
Andreas Savis, Espen Wam, Petter oen, Simon Stavis, Kjetil Johansen, Lars F. Olsen, Stian Rånes, Thomas 
Moen, Erik Wam, Erik Brekka, Eirik B. Johnsen, Mathias Stavis, Kjetil Bjørnerud, Stian Østvold, Marius 
Austad, Emil Guldbrandsen og Simen Austad. 
 
1. DIVISJONSMESTERE: Stabæk II 
Jan Ove Løyning, Thomas B. Johansen, Peter Løyning, Nikolai Jensen, Magnus H. Andreassen, Alexander 
Aagreen, Nikolay E. Hauger, Thomas Holmen-Jensen, Andre Pedersen, Julius Stang, Jarl Øverby, Johannes 
Mykland og Magnus Høgevold. 
 
2. DIVISJONSMESTERE: Mjøndalen II 
Markus Kristiansen, John Richard Øen, Stian Nedberg, Geir Hennum, Jørn W. Kristiansen, Espen A. 
Syversen, Richard T. Olsen, Geir Themte, Øyvind Eriksen, Robert Arnesen, Kenneth Hestholm, Kjetil Skistad, 
Tom S. Nilsen og Jon A. Hansen. 
 
3. DIVISJONSMESTERE: Sarpsborg II 
Kjell Braathe, Per A. Haraldstad, Jarle H. Spetaas, Lasse A. Holm, Richard T. Guldberg, Per A. Thosen, 
Fredrik Svensen, Espen Iversen, Ståle A. Wiig, Aleksander Kristiansen, Lars B. Thorsen, Jonas Johnsen, Nils 
Eriksson og Per O. Thorsen 
 
UOFFISIELT NORGESMESTERSKAP OLD BOYS: Stabæk 
Frode Larsen, Truls Foss, Jarl Øverby, Christian Haagensen, Svein Haagensen, William Fremstad, Pål Chr. 
Østensen, Børre Hauger, Kjetil H. Jensen, Jørn Høyback, Ole Jacob Person, Herlog Berge og Ole Toft. 
 
INTERKRETSMESTER VETERAN 50+: Stabæk 
Christian Haagensen, Einar Forfang, Jappen Johansen, Bjarne Bakke-Olsen, Christian M. Falsen, Jørn Hyback, 
Andre Jaeger, Roy Fenstad og Steinar Thommassen. 
 
NORGESMESTER JUNIOR: Solberg 
Marius P. Andreassen, Lars Erik Grøtterud, Per T. Løstegaard, Emil Gulbrandsen, Andreas Stavis, Espen 
Wam, Daniel Fodstadhagen, Jørgen Bergli, Erik Wam, Magnus Lunden, Sindre H. Larsen, Christoffer Nilsen, 
Eirik B. Johnsen og Mathias Stavis. 
 
ELITESERIEMESTER JUNIOR: Solberg 
Marius P. Andreassen, Lars Erik Grøtterud, Per T. Løstegaard, Emil Gulbrandsen, Andreas Stavis, Espen 
Wam, Daniel Fodstadhagen, Jørgen Bergli, Erik Wam, Magnus Lunden, Sindre H. Larsen, Christoffer Nilsen, 
Eirik B. Johnsen og Mathias Stavis. 



NORGESMESTER GUTT: Røa I 
Bjørn Kr. Wisting, Aleksander Lie, Bastian E. Barstad, Tor A. Skramdal, Thomas Aronsen, Peder H. 
Langaard, Jacob Endsjø, Sondre Sundby, Mikkel Hæger, Morten Clifford, William Sandborg, Magnus 
Killingstad, Fredrik Buer, Emil Allesøe, Andreas Fjeld-Nielsen, Jonas Kvist og Øivind Aabye. 
 
ELITESERIEMESTER GUTT: Stabæk I 
Julius Stang, Alexander Morin, Bendik Berger, Andre Pedersen, Christopher Killi, Anders Siewert, Morten 
Martiniussen, Henrik Hoem, Simen Stockinger, Nikolai Schau, Are Hvaal, Theodor Weiby, Andreas 
Killingstad, Jeppe Bergan, Eirik Halvorsen og Andreas Tell. 
 
NORGESMESTER SMÅGUTT: Stabæk I 
Andreas Boye, Mikkel Ulleberg, Jørgen Akeren, Jacob Irvung, Filip Lillaas, Karl Olav Carlsson, Jonathan S. 
Ekeli, Didrik Land, Herman Land, Andres Killingstad, Øyvind B. Nordrum, Mikkel K. Andersen, Joachim 
Stang, Andre Gyland, Hans M. Høviskeland, Tobias Vatsgar og Kornelius Allum. 
 
NORGESMESTER DAMER: Nordre Sande 
Jorunn Kortvedt, Ailin Ljøsne, Elisabeth Fretheim, Marianne H. Brøvik, Silje Maurtveten, Marlene Brandt, 
Helle Lillejord, Pia Myhre, Hanne Teigstad, Karina Moen, Amanda Jahnsen og Therese Risnes. 
 
SERIEMESTER DAMER: Nordre Sande 
Jorunn Kortvedt, Ailin Ljøsne, Elisabeth Fretheim, Marianne H. Brøvik, Silje Maurtveten, Marlene Brandt, 
Helle Lillejord, Pia Myhre, Hanne Teigstad, Karina Moen, Amanda Jahnsen og Therese Risnes. 
 
INTERKRETSMESTERE JENTER: Solberg 
Kristiane Hagen, Henriette B. Skaret, Martine Moen, Marianne Thorkildsen, Maria Løvold, Lisell Holth, 
Camilla Lund, Ane Solem Knutsen, Ingrid B. Eriksen og Ruth Eline Borge. 
 
 

  
Norgesmester Gutt - Røa IL 
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HOSLE OG SOLBERG SKOLE VANT SKOLETURNERINGEN i 2008. 
 

Finalespillet i årets barneskoleturnering fant sted på Jordal Amfi i Oslo fredag 7. mars. 
Det var kvalifisert 3 jentelag og 3 guttelag gjennom kretsvise grunnspill i regi av 3 
fylker, hvor det til sammen deltok 47 lag fra 37 skoler. 
Skolebandyturneringen med finalespill startet opp i 1958 og har således vært spilt i 50 
år. For 16. gang på rad ble det også arrangert finalespill for jentene. 
 
TABELL GUTTER 
Akershus: Hosle, 8 poeng 
Buskerud; Solberg, 4 poeng 
Oslo: Slemdal, 0 poeng 
 

Hosle skoles mesterlag gutter: Marcus Brath, Christoffer Heltzen, Even Sæter, Mikkel K. Jacobsen, Alex 
Thjømøe, Matias Braathen, Martin Johannesen, Audun Liland, Ola H. Pedersen, Bendik Mikaelsen og Johan 
Jenssen. 
Lagleder: Erik Jenssen 
 

TABELL JENTER 
Buskerud: Solberg, 8 poeng 
Akershus: Haslum, 4 poeng 
Oslo: Lysejordet, 0 poeng 
 
Solberg skoles mesterlag jenter: Camilla Lund, Oda E. Gudbrandsen, Heidi Haugvaldstad, Andrea 
Palmberg, Caroline S. Bakken, Julia Shaughnessy, Eline Larsen, Ida Hahn, Linn Cecilie Solberg, Hanna 
Kristine Johansen, Hanna Sofie Selstad og Elise Bergland,  
Lagledere: Cathrine Sandberg. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Solberg skole jenter     Hosle skole gutter 
 
 
 

LITT OM LAGENE 
I gutteklassen imponerte gullvinner Hosle skole med god og disiplinert defensiv, stor 
arbeidsinnsats og konstruktivt angrepsspill. Sølvvinner Solberg hadde gode 
individualister på laget, men samspillet var til tider fraværende. Slemdal ble en god 
nummer tre, men viste allikevel fine tendenser i de fleste av spillets faser. 
I jenteklassen var Solberg skole suverene og erobret gull også i år. Det var et stykke 
ned til sølvvinner Haslum som igjen var noen nummer for store for Lysejordet. 
 
 
(s.) Tor Audun Sørensen 
Utviklingssjef 
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KRETSLAGSTURNERINGENE JANUAR 2008. 
 
12.-13.JANUAR 
Etter flere uttakssamlinger hadde mange talenter og ledere har sett frem til helgen 12.-13.januar. Da 
braket det løs, med kretslagsturneringer i Bærum og i Drammen. 
 
Smågutt´93, Hauger - 12.januar 
Kampene i smågutt 93 ble spilt som følger: 2 x 30 minutter m/ 5 min. pause ute på isen. 
 
Resultater: Akershus - Oslo 1-4, Buskerud - Hedmark/Østfold 8-1, Oslo - Buskerud 3-4, Akershus - 
Hedmark/Østfold 7-0, Hedmark/Østfold - Oslo 1-15 og Buskerud - Akershus, 3-2 
 
Nr 1: Buskerud, nr 2: Oslo, nr 3: Akershus, nr 4: Hedmark/Østfold. 
 
Damer, Norges Idrettshøyskole NIH - 13.januar 
Kampene ble spilt over 2 x 20 minutter med 5 minutters pause. 
 
Resultater: Oslo - Buskerud, 3-2, Buskerud - Akershus, 3-2 og Akershus - Oslo, 1-0 
 
Samtlige lag endte på 2 poeng hver, men Buskerud vant turneringen på flest scorede mål. 
 
Gutt´16 (f.92) og Gutt´17 (f.91), Marienlyst, Drammen 12. og 13.januar: 
Kampene i begge klasser ble spilt på 1 x 35minutter.  
 
Gutt 16 (f.92) ble det spilt "seriefinale" mellom Buskerud og Oslo. Buskerud ledet kampen lenge og 
hadde flere opplagte sjanser som burde vært omsatt i mål. De brant også en straffe. Få minutter før 
slutt utlignet skøytesterke Mikkel Hæger til 2-2 og Oslo vant dermed turneringen på bedre 
målforskjell. 
Rekkefølge: 1. Oslo, 2. Akershus, 3. Buskerud og 4. Hedmark/Østfold. 
 
I Gutt 17 (f.91) ble vunnet av Akershus, som slo Hedmark/Østfold 4-0 i ”seriefinalen”. Seieren 
gjorde at lagene kom likt i poeng, men bedre målforskjell avgjorde for guttene fra Akershus. 
Overraskelseslaget Hedmark/Østfold hadde tidligere slått Oslo 1-0 og Buskerud 4-1. 
Rekkefølge: 1. Akershus, 2. Hedmark/Østfold, 3. Buskerud og 4. Oslo. 
 
Jenter (f.91/92-94), Norges Idrettshøyskole NIH - 27. januar 
Kretslagsturneringen for jenter ble spilt på Idrettshøgskolen. For denne aldersgruppen gikk 
turneringen som 9ér bandy, men på stor bane. 
 
Resultater: Oslo-Akershus, 1-5, Akershus-Buskerud, 1-3 og Buskerud-Oslo, 1-0 
 
Vinner: Buskerud 4p, Akershus 2p, Oslo 0p. 
 
(s.) Tor Audun Sørensen 
Utviklingssjef
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RAPPORT FRA DOMMERKOMITEEN SESONGEN 2008. 
 
Sesongen ble i år også preget av frafall av dommere. En sluttet og flyttet nordover, en ble skadet 
tidlig i sesongen og 3 la opp. 
Totalt 27 dommere ved påmelding før sesongstart. 
3 nye forbundsdommere i år. Gjermund Strømnes fra Sarpsborg, Fredrik Bjørseth fra Hauger og 
Tom Andre Haakonsen fra Drammen Bandy. 
 
Noen av våre KI måtte finne frem skøytene og dømme noen kamper i år. 
 
Dommerkomiteen i samarbeid med Bandy Dommernes Forening gjennomførte 8 møter med 
eliteklubbene i forkant av sesongen. Der ble det tatt opp hva som er nytt for sesongen og hva 
klubbene, spillere og ledere hadde på hjertet ang. dommere. Noe av hva spillerne ønsket var bedre 
dialog med dommerne ute på banen, sammensatte trioer gjennom sesongen, få spillet raskere i 
gang. 
 
RDK arrangerte møte med dommerne på Stabekkbanen før sesongstart. 
 
Det har vært norsk trio og supervisor i Ljusdal: Morten Laugerud, Pål Bjørseth, Andrei Jigouline og 
Egil Larsen. 
Junior VM: Andrei Jigouline. 
Gutt NM: Lasse A Holm 
Dame VM: Rune H Jahnsen, Tom Andre Haakonsen og Fredrik Bjørseth. 
Mini WC: Hans-Petter Swensen, Tom Andre Haakonsen og Fredrik Bjørseth. 
Norge sendte ikke dommere til senior VM i år. 
 
NM Finalene gikk på Stabekkbanen, uten de store problemene.  
Alle dommerne som har dømt denne sesongen fikk en finale. Veteran finalen ble dømt av 2 nye 
kretsdommere fra Buskerud.  
 
KI (kampinspektør)  
I år ble det innført KI på alle Elitekamper i Norge. Målsettingen var å ha KI på hver kamp, men av 
personalmangel så ble noen kamper spilt uten. Det har blitt møtt med glede denne nye ordningen.  
Sjur Kortgaard har ledet KI gruppen bestående av ca. 8-9 personer. 
 
RDK har hatt 2 møter denne sesongen.  
Dommerkomiteen med Lars Nygaard, Egil Larsen, Øistein Rune Eriksen, Sjur Kortgaard og Siri 
Nørve har hatt kontakt gjennom hele sesongen på mail eller telefon. 
 
Fokuset på dommerne ser bare ut til å vokse. De økende mishagsytringer som kommer under 
sesongen kan føles for den enkelte dommer og kolleger som urettferdige. Skal vi klare å rekruttere 
til denne idretten så må alle ta sitt ansvar. Dette være seg spillere, ledere og ikke minst klubbene.  
I bandy skjer det der å da, ikke senere. 
 
Lars Nygaard 
Leder Dommerkomiteen NBF 
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LANDSLAGSVIRKSOMHETEN 
 
Norges Bandyforbund har stilt lag i følgende mesterskap; 
 
A-landslaget:  VM, Moskva, Russland 
Juniorlandslaget: VM, Söderhamn, Sverige 
Guttelandslaget: Nordisk, Oslo 
Damelandslaget: VM, Dalarna, Sverige 
Jentelandslaget: Grängesberg, Sverige 
 
Lagene har ikke levert etter forventningene, men en viss fremgang kan konstateres. Det er innført en 
spillemodell, alle landslag skal følge i fremtiden. 
 
På A-landslaget, legges det inn flere samlinger, og flere kandidater får prøve seg. 
Juniorlandslaget har hatt en framgang, spesielt skøytemessig, noe som kom klart frem under VM. 
 
Guttelandslaget fikk bronse, etter 3-3 mot Finland. En kamp de burde ha vunnet. 
 
Som sagt, det blir lagt opp til en enhetlig formasjon på alle landslagsnivå. Dette skal gjennomføres, 
og følges opp av landslagsledelsen. 
 
Damelandslaget deltakelse i VM endte denne gang med en 4. plass – da det viste seg at Finland ble 
for sterke. 
 
Jentelandslaget spilte uoffisielt turnering, mot Sverige og Finland. Det svenske laget var klart best, og 
vant turneringen. Mot Finland greide laget seg relativt bra, men med det endte med knepne tap i 
begge kamper. 
 
Til slutt en takk til samtlige som vært med og rundt våre landslag denne sesongen. 
Norsk landslagsbandy har fremdeles noen mål å strekke seg etter. 
 
Takk for sesongen 2007/08 
 
Se de respektive lags egne rapporter. 
 
 
(s.) Rolf Hæhre 
Styremedlem bandyseksjonen 
Leder landslagskomiteen 
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Rapport Norge A - 2007/08 
 
Resultater VM Moskva 27 Januar – 3 Februar 
 
Norge – Russland  3 – 17 Mål Norge: Christer Lystad 2, Kjetil Johansen 1 
Norge – Kasakhstan  4 – 6 Mål Norge: Kjetil Johansen 2, Kjetil Bergh 1, 

Jan Fredrik Løland 1 
Norge – Hviterussland 7 – 4 Mål Norge: Pål Hanssen 2, Kjetil Johansen 2,  
       Marius Austad 1, Christer Lystad 1, 

Jan Magnus Olaisen 1 
Norge – Finland  1 – 11 Mål Norge: Christer Lystad 1 
Norge – Sverige  3 – 17 Mål Norge: Christer Lystad 1, Stian Holmen-Jensen 1, 

Jan Magnus Olaisen 1 
 
Onsdag i uken før VM hadde vi treningssamling i Drammen, samt en trening lørdag – på plass i VM-
byen Moskva. Turneringen viser igjen at det dessverre er stor avstand opp til de beste. Vi har 
nærmet oss Kasakhstan noe, men har etablert oss som lag nr 5 i verden. Avstanden ned til 
Hviterussland er fortsatt stor. 
 
VM i Moskva var et meget bra arrangement. Spilte i Olympisky. En innendørsarena med over 
30.000 sitteplasser. Brukbart med tilskuere - 10.000 på åpningskampen mot Russland – glimrende 
hotell, fantastisk mat og bra logistikk. Vi møter heltids/profesjonelle spillere. Skal vi nærme oss de 
beste må kvaliteten i våre hjemlige klubber forbedres. 
 
Benyttede spillere 2007/08   VM-kamper  Akk. A-landskamper 
Målvakter: 
Christopher Smerkerud, Ullevål  5   12 
Lars Johansson, Stabæk   5   40 
 
Utespillere:  
Anders Christensen, Stabæk   5   15 
Kjetil Bergh, Ale-Surte    5   21 
Stian Holmen-Jensen, Stabæk   5   23 
Petter Moen, Solberg    5   10 
Marius Austad, Solberg    5   25 
Kjetil Johansen, Solberg    5   37 
Pål Hanssen, Boltic-Göta   5   96 
Christer Lystad, Sarpsborg   5   103 
Christian Waaler, Høvik    5   39 
Jan Magnus Olaisen, Drammen Bandy   5   22 
Lars Fredrik Olsen, Solberg   5 debutant  5 
Jonas Grøterud, Stabæk    4   30 
Thomas Moen, Solberg    5   67 
Jan-Fredrik Løland, Ullevål   4   26 
 
Christer Lystad, Sarpsborg BK, passerte 100 A-landskamper, som tredje spiller i Norge 
gjennom tidene, og tildeles forbundets bronsestatuett. 
 
Spillerne Jan F. Løland, Ullevål og Marius Austad, Solberg oppnådde 25 A-landskamper. 
 
Støtteapparatet 
Svein Erik Hammerstad, fysio - Tor Tveter, matr. - Jan H. Askheim, matr. 
 
Erik Nordbrenden 
Forbundskaptein 
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U-19 LANDSLAGET 2007/2008 
 
Lagleder-teamet: 
Forbundskaptein: Bent Gommerud  Materialforvalter:  Tom Martinussen 
Lege:    Peter Stavis   Hovedleder:   Rolf Hæhre 
 
Årets Hovedmål: 
 
VM U-19 Søderhamn i Sverige 26-28. januar 2008. Vi hadde bronse som et realistisk mål. 
 
Antall samlinger/treningskamper: 
Samling 1: Marienlyst 34 stk spillere ble innkalt i desember. Internkamp 
Samling 2: Samling på Høvikbanen i januar. 25 mann innkalt. 
Samling 3: Kamp mot Solberg A-lag 4 dager før VM 
Samling 4: Trening før VM i Edsbyn 
 
Antallet samlinger/kamper som U-19 har gjennomført er etter vår mening for få. Teamet rundt laget 
ble ikke klart før i slutten av oktober. Vi kunne ønsket oss 5 -6 samlinger totalt 
 
Resultater i VM 
 
Kamp 1: Norge vs Finland 1 – 3  Målscorer: Eirik Egge Johansen (1) 
Kamp 2: Norge vs Russland 0 - 5 
Kamp 3 Norge vs Sverige 2 – 6  Målscorere: Eirik Egge Johansen (1) 
         Petter Løyning (1) 
Bronsefinale Norge vs Sverige 2 – 14  Målscorere: Eirik Egge Johansen (1) 

Jonas Gaare (1) 
 
Spillermessig gjennomførte laget en solid turnering. Vi spilte tre forholdsvis jevne kamper i 
gruppespillet, hang bra med i banespillet, og hadde god defensiv kontroll i store deler av kampene. 
Vi sprakk mot Sverige i bronsekampen. Laget var mentalt forberedt på å møte Finland i en 
bronsefinale, og klarte ikke å mobilisere nok i den avgjørende kampen. 
 
Drakt Navn Klubb Totalt VM 2008 
nr.     U17 - U19  U19 
12 Herman Johnsen (keeper) Øv/Hosle 6 - 4  4 
2 Henrik Vangdal Øv/Hosle 6 - 4 4 
3 Christoffer Karlsen Sarpsborg  - - 4 4 
13 Lars Erik Grøtterud Solberg 6 – 4 4 
4 Emil Gulbrandsen Solberg 5 – 4 4 
8 Eirik Bø Johnsen Solberg 6 – 4 4 
7 Håkon Aamlid Høvik 6 – 4 4 
9 Petter Løyning (kapt) Stabæk 2 – 6 4 
5 Daniel Fodstadhagen Solberg 8 – 4 4 
10 Robin Cras Edsbyn/Mjøndalen 2 – 6 4 
11 Jørgen I Brynildsrud Ready  - - 4 4 
1 Markus A. Kristiansen Mjøndalen 2 – 6 4 
14 Eirik E. Johansen Drammen  - - 4 4 
15 Jonas Gaare Ullevål 1 – 4 4 
16 Alexander Aagreen Stabæk  - - 4 4 
6 Mathias Stavis Solberg 8 – 4 4 



Tanker om neste sesong: 
 
Håper at det finnes midler slik at en kan få flere samlinger for U-19 til vinteren. Om laget skal kunne 
hevde seg i nordisk i 2009 må det satses på. 
 
Til slutt vil jeg takke alle rundt laget for en flott jobb. Et godt fungerende støtteapparatet er helt 
nødvendig for å oppnå gode resultater. 
 
Bent Gommerud 
Forbundskaptein 
 
 

 
 
 
Årsrapport fra U-18 landslaget. 
 
Lagleder-teamet: 
 

• Dag Kåre Lunden Forbundskaptein 
• Terje Pedersen  Lagleder 
• Jan Gulbrandsen Sliper 

 
Årets Hovedmål: 
 
For U18 har sesongen på mange måter vært en mellomsesong. 
 
11 av spillerne som utgjorde U17 troppen fjor var dette året opptatt med U19 (8stk) eller U17(3stk). 
Det medfører at det ikke er lett å kjøre et eget opplegg for U18. 
Vi valgte av den årsak å kun spille juleturneringen i Drammen. Her ble det forøvrig tap i finalen. 
 
Det er meget positivt at såpass mange av guttene spilte junior VM i vinter. Det lover bra for neste sesong. 
 
 
Dag Kåre Lunden 
Forbundskaptein 
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Årsrapport fra U-17 gutter 
 
Lagleder-teamet: 
Forbundskaptein: John Richard Øen 
Lagleder:  Geir-Olav Killingstad 
Trener ass.:  Robert Arnesen 
Materialforvalter: Frode Holm 
Lege:   Svein Karlseng 
 
Årets Hovedmål: 
Nordisk Mesterskap U-17 i Norge 25-27. januar 2008 
 
Antall samlinger/treningskamper: 
Samling 1: 29.august, testsamling 3000m NIH, Oslo 
Samling 2: 12. oktober, Vikingskipet, Hamar 
Samling 3: 9. desember, NIH, Oslo 
Samling 4: 27.-28.desember, Juleturnering Marienlyst, Drammen 
Samling 5: 19.-20. januar, Stabekkbanen 
Samling 6: 23.januar, Stabekkbanen  
Samling 7: 26.januar, Stabekkbanen (hviledag i Nordisk Mesterskap) 
 
Kampfakta Norge-Sverige 
Kamp: Norge - Sverige, 1(0) - 16 (7) 
Utvisninger: Norge 40 minutter, Sverige 10 minutter. 
Norges mål: August Karlseng 
Norges beste: Nicolai Schau 
 
Kampfakta Finland-Norge 
Kamp: Finland - Norge, 3(2) - 3(0) 
Utvisninger: Finland 70 minutter, pluss direkte rødt kort, Norge 30 minutter. 
Norges mål: August Karlseng, Sverre Strømnes, Henrik Hoem 
Banens beste: Jørgen Bergli, Norge 
 
Nordisk mester ble Sverige, nr 2: Finland, nr 3: Norge.  
 
Litt om sølvkampen Finland-Norge. 
Norge reiste seg fra 0-2 i første omgang til 3-2 ledelse da det gjenstod å spille 20 minutter i årets nordiske 
mesterskap for U17-spillere på Gressbanen i Oslo. De norske gutta kjempet hardt, skapte mange målsjanser, 
faktisk langt flere enn Finland og hadde sølvet nesten "i lomma" helt til finnene utlignet til 3-3 i det 86. 
spilleminutt. Norge gav aldri opp, men kampens siste minutter ble med krampaktige forsøk. 
Finnene ledet 1-0 etter et spillemål allerede i det 4.minutt av kampene om sølvmedaljene. Deretter økte 
Finland til 2-0 på en corner, da det gjenstod 1 minutt av første omgang. Norge hadde mange store sjanser de 
første 45 minuttene, men effektiviteten foran kassa var slående fraværende. 
Finland gikk svært tøft ut i 2. omgang, noe som til slutt skulle resultere i hele 70 minutters utvisninger pluss et 
direkte rødt kort. Norge fikk også en klar straffe som August Karlseng satte utagbart nede i venstre hjørne for 
den finske målvakten. Med to finske spillere utvist og norsk redusering til 1-2 økte ytterligere den norske 
innsatsen. Tre minutter senere utlignet Sverre Strømnes på en retur foran den finske kassa. Norge hadde nå et 
psykisk overtak i kampen og det skulle bare gå fem minutter til før Henrik Hoem besørget 3-2 ledelse til 
Norge. 
Herfra og ut dominerte Norge i spill og sjanser, men de avgjørende minuttene ble preget av litt for mye 
balltransport av gode enkeltspillere. Dette på bekostning av å slippe ballen til medspillere i fart og dessuten å 
slå "den avgjørende siste pasningen" i motstanderens forsvarssone. Da det gjenstod fire minutter av en kamp 
preget av mange stygge tacklinger, spesielt fra Finland, scoret finnene et enkelt mål på corner. 3-3 var et 
faktum. Finland holdt stand i sluttminuttene og erobret sølvet på bedre målkvote. Norge vant faktisk bronsen. 
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Drakt Navn Klubb Antall kamper 
  nr.      Nordisk -U17 tot.
1 Ole Christian Juriks (keeper) Ullevål IL 2 -  
12 Julius Stang (keeper) Stabæk 2 - 
3 Andre L. Pedersen Stabæk IF 2 - 
4 Nicolai Schau Stabæk IF 2 - 8 
5 Carl Fredrik Causevic Stabæk IF 2 - 
6 Jørgen Bergli Solberg SK 2 - 8 
7 August Karlseng Ullevål IL 2 - 
9 Henrik Hoem Stabæk IF 2 - 
10 Simen Stockinger Stabæk IF 2 - 
11 Magnus Hedly(K.) Stabæk/Sandviken 2 - 8 
13 Anders Siewert Stabæk IF 2 - 
15 Kristian Gundersen Sarpsborg BK 2 - 
16 Christopher Killi Stabæk IF 2 - 
17 Gjermund Furru Larsen Snarøya SK 2 - 
19 Sverre Strømnes Sarpsborg BK 2 - 
 
 
(s.) John Richard Øen      (s.) Tor Audun Sørensen 
Forbundskaptein      Utviklingssjef 
 
 
U-16 TROPPEN 2007/08. 
 
Lagledelse: 
Forbundskaptein: Igor Prakht, Snarøya  Lagleder:  Kristian Nygaard, Stabæk 
Materialforvalter: Atle Bråten, Frigg  Adm.:    Tor Audun Sørensen, NBF 
 
Kretslagsturnering – førstehåndsuttak 34 spillere. 
På bakgrunn av kretslagsturneringene i januar ble det i første omgang nominert 34 spillere, født 1992, fra 11 
klubber og 4 kretser til den foreløpige troppen for U16. Senere har to nye spillere blitt tatt inn i troppen og en 
har trukket seg fra landslagsdeltakelse. Klubbene ble tidlig gjort oppmerksom på at troppen denne sesongen 
kun skulle bestå av spillere født i 1992, dvs 1.års guttespillere sesongen 2007/08. Videre ble det påpekt at dette 
var et førstehånds-uttak. 
Den første offisielle landslagssamling ble avholdt onsdag den 27.februar på NIH i Oslo. Foruten generell 
informasjon, ble det her spilt på to lag i uttaksøyemed, dog under dårlige forhold grunnet vanskelig vær. 
Landslagskomiteens ledelse, foruten forbundskapteinen, var til stede og observerte kandidatene på denne 
samlingen. Lagledere fra klubbene bidro til selve kampgjennomføringen og forbundsdommer Gjermund 
Strømnes stilte nok en gang opp som frivillig kampleder. 
Det ble videre avholdt en testsamling på NIH i Oslo den 6.mai, hvor man testet 3000m baneløp og 
forbundskapteinen gav råd om treningsopplegg i sommerhalvåret med prioritet på rulleskøytetrening og fokus 
på pasninger. Ny testsamling, da under betegnelsen U17, finner sted i august/september. Ut på vinteren vil 
også spillere født 1993 kunne være aktuelle for troppen. 
 
Laget skal kommende sesong delta i U17 VM i Russland. 
 
(s.) Igor Prakht  (s.) Tor Audun Sørensen 
Forbundskaptein U16 Utviklingssjef 
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Årsberetning for damelandslaget sesongen 2007/2008 
 
Spillere på damelandslaget sesongen 2007/2008 
 
Heidi Tho, Stabæk, Linn Terese Jovik, Ready, Sigrid-Lise Nonås, Bergen, Rikke Busk Witzøe 
Ready, Maria Mykletun Bærulfsen, Sandviken, Hanne Garnås Nicolaisen, Sandviken, Vibeke 
Tonning, Stabæk, Helle Lillejord, Nordre Sande, Line Charlotte Bjerkely, Ready, Maria Skavhaug 
Stabæk, Christine Røde, Stabæk, Gry Flaa Johannessen, Bergen, Jorunn Kortvedt Nordre Sande, 
Vilde Nes Stokke, Ready, Åse Seeberg, Ready og Hanne Teigstad, Nordre Sande. 
 
Lagleder-team 
Forbundskaptein:   Dag Erik Amundsen 
Lagledere:    Ola Risnes og Ann-Mari Ellefsen 
Materialforvalter:   Øyvind Sakshaug 
 
Årets hovedmål/turneringen/land 
 
Årets hovedmål har vært VM for damer i Sverige, 13 – 17 februar. 
 
Samlinger og seriekamperkamper 
 
Det har vært avviklet seks samlinger hvorav en var en todagerssamling (romjulssamlinga på 
Solbergbanen). Den første samlingen ble avviklet i Kongsberghallen 3.november og det ble i at 
avviklet tre samlinger før seriestart i gutt/kvalikk. Vi spilt syv seriekamper i gutt/kvalikk og dette var 
en svært nyttig erfaring for damelandslaget. Når vi hadde tilnærmet fullt lag spilte vi helt på høyde 
med guttelagene. Vi fikk med oss en sier og en uavgjort i debuten med seriespill på stor bane. (5-5 
mot Ullevål 2 og seier 3-1 over Røa 2) 
 
VM i Sverige. 
 
Turneringen gikk i tre svenske byer i Dalarna: Grängesberg, Borlänge og Karlsbyheden. 
 
Norge spilte i alt syv kamper på fire dager i denne turneringen og resultatene er gjengitt i tabellen 
nedenfor. Referat fra de enkelte kampene kan en lese på www.dameandy.blogg.no
 
             Grunnspill 

USA – Norway 0 - 1 
Norway – Hungary 7 - 0 
Canada – Norway     1 - 1  
Norway – Russia 0 - 2 
Norway - Finland. 1 - 4 
Norway – Sweden 0 - 8 
BRONZE Norway - Finland  3 - 5 
FINAL Russia - Sweden 2 - 5 

 

http://www.dameandy.blogg.no/
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Tabellen før sluttpillkampene så slik ut: 
 
Lag   V   O   F   +/-   P  
Sverige 6 0 0 50 12 
Ryssland 5 0 1 23 10 
Finland 4 0 2 10 8 
Norge 2 1 3 -5 5 
Canada 1 2 3 -8 4 
USA 1 1 4 -19 3 
Ungern 0 0 6 -48 0 
  
 
Tanker om neste sesong 
 
Vi ønsker å fortsette ordningen med å spille i gutt/kvalikk i NM-serien. På lang sikt vil et slikt opplegg 
være det som kan løfte laget framover. En må få kamptrening i den formen for bandy som spilles 
internasjonalt og da er dette helt nødvendig. Nivået passer damelaget bra og over tid vil en også 
kunne måle framgang relativt til guttelagene. Vi tenker oss også at antall samlinger blir på det nivået 
som vi har hatt i år. Det er selvsagt også viktig at vi så tidlig som mulig får avklart hvordan det blir 
med VM/internasjonale turneringer/landskamper. 
 
På vegne av damelandslaget 
 
 
Ola Risnes 
Lagleder 
 
 
 
U-18 Jenter 
 
Forbundskaptein: Per Bråthen 
Lagleder:  Peder Schjoldager 
Materialforvalter: Atle Giljarhus 
 
Organisering og uttak for U-18 laget for jenter utviklet seg nok ett hakk videre fra tidligere. 
Rekrutteringen nedenfra er stabil med mange gode spillere på flere årganger. Det er likevel fortsatt 
slik at vi må ha med 3-4 årganger for å sette sammen det best mulig laget. 
 
UTTAK / SAMLINGER 
Det ble gjennomført to samlinger / uttak hvor alle aktive jentespillere fom 93 – 90 årgangen ble 
tilbudt å delta. Dette var ment som en inspirasjon til også de spillere som ikke var gamle nok for 
årets uttak. Det ble ”påmeldt” 31 spillere fra 8 klubber. Det ble spilt kamper som et ledd i uttaket og 
for å gjennomgå 11’er spill som de fleste av jentene har liten erfaring med. Til den 3. samlingen ble 
det tatt ut de 18 spillerne som laget og hjemmeværende reserver skulle bestå av. På denne 
samlingen spilte vi en kamp mot et 92 årgang guttelag. 
 
Stor bredde gjorde uttaket også i år vanskelig, og det ble tatt ut spillere fra 90, 91, 92 og 93 
årgangen. I det endelige uttaket var 8 klubber representert, og dette ser vi på som en fordel. Det er 
en viktig og positiv inspirasjon til flest mulig klubber og lag og være representert på landslaget. Det 
er dessverre fortsatt få jentekeepere, og eldste mulige keeper var en 93 spiller. 



KAMPER / TURNERING 
Det var heler ikke i år noen offisielle turneringer for dette laget. Det har imidlertid blitt spilt 
privatkamper mot det svenske U-17 laget de siste årene, og i år var også Finland med. Vi dro til 
Grängesberg samtidig med Dame VM, og spilte 2 kamper mot hver av de andre lagene. 
 
16 Spillere og lagledelsen, uten Per pga sykdom, reiste til Sverige med buss onsdag 13 - lørdag 16 
februar. Det var fine bane-og garderobeforhold og et godt arrangement. Det ble spilt 1 kamp mot 
hvert av de andre lagene på torsdag og fredag. 
 
Resultatene ble 0-8 mot Sverige i begge kamper, men hederlige 2-7 og 0-2 tap i kampene mot 
Finland. 
 
Det norske laget bærer fortsatt preg av lite samspillerfaring og 11’er forståelse, men viste mye bra 
spill og innsats. Svenskene er det fortsatt lite å gjøre med, selv om vi tar innpå for hvert år. Finnene 
derimot spilte vi helt likt med i siste kamp, og burde nok ha vunnet den kampen. 
 
SPILLERNE PÅ LAGET VAR: 

Nr. KLUBB NAVN FØDT

1 Høvik Anine Ellefsen 91
2 Mjøndalen Lisell Holth 91
3 Ready Linn Voldstad 91
4 Ready Nora Schjoldager 91
5 Ready Tora Haug 92
6 Røa Mariken Brecheisen 90
7 Røa Thea Westby 91
8 Solberg Kristiane Hagen 92
9 Solberg Marianne Thorkildsen 92
10 Solberg Ruth Eline Borge 93
11 Stabæk Siri Anne Stette 90
12 Stabæk Maria Rose 90
13 Stabæk Katja Kolle Giljarhus 90
14 Ullevål Edda Thorsrud 92
15 Øvrevoll / Hosle Maria Hilde 92
16 Øvrevoll / Hosle Hanne L'Orsa 93

16
Hjemmeværende reserver:

17 Solberg Martine Moen 92
18 Øvrevoll / Hosle Kaja Wold 90  

 
NESTE SESONG 
Skal jente og damebandyen i Norge fortsette den gode utviklingen er U-18 landslaget et meget viktig 
instrument sammen med kretslagene. Dette gir jenter som holder på å avslutte sitt 7’er spill en vei 
videre mot damelandslaget. Vi må også bygge videre på kretslagene som et middel til å gi jentene 
mer 11’er evt. 9’er erfaring. Det kan være at flere kretssamlinger er den beste måten å gi det store 
flertall av jenter 11’er erfaring, samtidig som U-18 også bør ha flere samlinger. 
 
 
Peder Schjoldager 
21.05.08 
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NORDISK MESTERSKAP U17 GUTTER i OSLO. 
 
Norge stod igjen for tur til å arrangere Nordisk for U17 gutter. Grunnet manglende utbedring av 
lysforholdene på Idrettshøgskolen, ble til slutt Gressbanen valgt som matcharena i Oslo.  Gjestende lag 
og dommere ble innlosjert på Toppidrettssenteret. Forbundet var selv teknisk arrangør, men hadde god 
hjelp fra bandyspillende juniorer på idrettslinjen ved Persbråten videregående skole. Budsjettet for 
mesterskapet var stipulert til kr 100.000. Sluttregnskapet viste en utgiftsside på kr 83.000. 
 
Publikum og media. 
Publikumsoppslutningen på de tre kampene var til sammen 480 personer. Flest på åpningskampen mellom 
Norge og Sverige fredag kveld med 220 tilskuere. Aften var til stede søndag på Norge-Finland og lagde en 
reportasje om bandysporten i Norge vinklet mot mesterskapet. Forbundets web.-redaksjon fulgte opp med 
forhåndsstoff, kampreferater, resultater og bilder, samt rapportering til NTB. www.bandysverige.se hadde 
egen utsending på mesterskapet. Forbundet utarbeidet et enkelt publikumsprogram i farger. 
 
Gressbanen og arrangementet. 
Kommunen fremskaffet gode isforhold under alle kampene. De slitte garderobene ble ivaretatt tilfredsstillende 
av Persbråtenelevene. Lagene hadde tilgang til sliperom. Ready sørget for at kafeteriaen ble holdt oppe. 
Vertskapet på Readyhuset besørget catering til våre nasjonale og internasjonale gjester og forpleining for egen 
arrangementsstab. Forbundets folk og Persbråtenelevene sørget sammen for at service for publikum og fåtallig 
presse fungerte greit. Landslagenes defileringer og kampprosedyrer forløp på en tradisjonell og verdig måte. 
 
Deltakernasjoner-hotell. 
De utenlandske troppene og dommerne ble forlagt på Toppidrettsenteret i Oslo. En forlegning bygget for 
idrettsutøvere beliggende ca 200 meter fra Idrettshøgskolen. Her trente både Sverige og Finland henholdsvis 
torsdag og fredag. Sverige og Finlands spillemøter, nordisk ledermøte og kameratmåltidet lørdag kveld fant 
også sted på Toppidrettsenteret. Den norske troppen bodde hjemme, men benyttet hotellet lørdag til lunsj, samt 
deltok på kameratmåltidet. 
 
Transport.  
Sverige og Finland kom med egne busser som de benyttet under mesterskapet. Gjestende dommere ble 
transportert fra Toppidrettssenteret til Gressbanen av norske dommerkolleger. Den norske lagledelsen ordnet 
nødvendig transport for laget selv. 
 
Regnskapet-gratis ytelser. 
Regnskapet viste til slutt en utgiftsside på 83´ og inntektsside på 24´ som skriver seg fra tilskuddet fra elite- og 
1.div.-klubbene. Mesterskapet var budsjettert med en utgiftsside på kr 100´. Det ble ikke fremskaffet rene 
sponsorinntekter, men en del tjenester ble tilbudt svært rimelige. Viktigst var at forbundet tilbød 
bandyseksjonen å benytte hele gratiskvoten på Toppidrettssenteret på 50 gjestedøgn. Foruten den store 
dugnadsinnsatsen til funksjonærene fra forbund, Persbråten vgs og Ready, ble mesterskapet sponset med 
legetjeneste og diverse bestemannspremier fra Leta og Hadeland Glassverk. 
 
Premiering-utmerkelser. 
NBF besørget medaljer til spillerne i gull, sølv og bronse og pokal til vinner. En spillerjury kåret beste spiller i 
hver kamp som fikk gaver fra Leta og Hadeland Glassverk. 

http://www.bandysverige.se/


 
SLIK GIKK NORDISK U17 I OSLO 
 
Kampfakta 
Sted:  Gressbanen, Oslo fredag 25.januar 
Kamp:  Norge - Sverige, 1(0) - 16 (7) 
Sveriges mål: Jimmy Lindgren 4, Hakan Öksuz 3, Kalle Mårtensson 3, 

Anton Eklund 2, Tim Persson 1, Petter Björling 1, Robin Lundqvist 1, Simon Jansson 1. 
Norges mål: August Karlseng 
Banens beste: Jimmy Lindgren, Sverige 
Norges beste: Nicolai Schau 
Utvisninger: Norge 40 minutter, Sverige 10 minutter. 
Tilskuere: 220 
 
Sted:  Gressbanen, Oslo lørdag 26.januar 
Kamp:  Sverige - Finland, 11(5) - 1(0) 
Sveriges mål: Hakan Öksuz 4, Jimmy Lindgren 2, Mattias Johansson 2, 

Anton Eklund 1, Philip Lennartsson 1, Tim Persson 1. 
Finlands mål: Antti Alajoutsijärvi 
Banens beste: Hakan Öksuz, Sverige 
Finlands beste: Atte Lämsä 
Utvisninger: Sverige 5 minutter, Finland 50 minutter. 
Tilskuere: 120 
 
Sted:  Gressbanen, Oslo søndag 27.januar 
Kamp:  Finland - Norge, 3(2) - 3(0) 
Finlandmål: Tuomas Rintala, Valtteri Hauska, Sami Herranen. 
Norges mål: August Karlseng, Sverre Strømnes, Henrik Hoem 
Banens beste: Jørgen Bergli, Norge 
Finlands beste: Tuomas Mokko 
Utvisninger: Finland 70 minutter, pluss direkte rødt kort, Norge 30 minutter. 
Tilskuere: 140 
 
Bildet: Norges eminente kaptein Magnus Hedly, Edsbyn/Stabæk. 
 
Nordisk mester ble Sverige, nr 2: Finland, nr 3: Norge. 
 
Organisasjonskomité 
Leder:  Erik Hansen, NBF 
Medlem:  Lars Stian Nygaard 
  Mette Haakonsen 
  Sekretær/adm.: Tor Audun Sørensen 
Persbråten vgs.: Henrik Bjerke 
Ready:  Timo Lahti og Martin Bjerkely 
Kampinspektør:  Egil Larsen, Norge 
 
Dommere: Mikael Karlsson, Sverige, Harri Siniaalto, Finland og Lasse A. Holm, Norge. 
 
(s.) Tor Audun Sørensen 
 Utviklingssjef 
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http://www.bandyforbundet.no/bandy/bilder/finlandjunior05.jp
http://www.bandyforbundet.no/bandy/bilder/hedly.jp
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RAPPORT FRA ANLEGGSKOMITEEN. 
 
Anleggskomiteen har i inneværende periode hatt følgende sammensetning: 
Leder: Erik Hansen 
Medlem: Kjell Hovland Olsen 
Medlem: Kjell Borgersen 
Medlem: Sigrid-Lise Nonås 
Generalsekretær: Tomas Jonsson 
Utviklingssjef: Tor Audun Sørensen 
Konsulent/adm.: Espen Johansen 
Konsulent/adm.: Kjetil Haugersveen 
 
Økte statlige spillemidler – anbefaling om særtilskudd til skøyte-/bandybaner. 
En viktig sak for bandyforbundet også dette året har vært sammen med skøyteforbundet å øve påtrykk for at 
kronesatsen for spillemiddeltilskudd fra staten oppgraderes. For bandy- og skøytebaner var disse satsene lenge 
frosset. Bandybaner økte i 2005 fra maks 2.3 mill til 4 mill. Satsene stod stille i 2006 og 2007. Ny søknad er 
sendt departementet for 2008 og målsettingen er å få satsen opp på 5.9 mill. I tillegg 800´ til lysanlegg og 
inntil 1mill for teknisk bygg. For 400m hurtigløps-/ bandybaner mener vi grunnsatsen bør ligge på inntil 9.8 
mill. 
Både departementet og skøyteforbundet er fortsatt opptatt av at det normalt ikke skal bygges kunstisanlegg 
med kun rundbane for skøyter. Departementet ser også fordelene med toppdekker (kunstgress, tennis o.a) som 
sikrer helårsdrift på arealet. Departementet er også godt kjent med at varmepumpedrift kan gi lønnsommere 
drift i tillegg til en miljøgevinst (ref. Sundbergutvalget), men også at lønnsomheten er avhengig av den lokale 
infrastrukturen. 
Bandy- og skøyteforbundet har jobbet sammen for at inntil 10 isanlegg skal gis et særtilskudd fra 
departementet. Det er søkt om totalt 57.5 mill til såkalt kostnadskrevende anlegg for perioden 2008-13. 
Anleggspolitisk utvalg i Norges Idrettsforbund har for perioden 2008-10 anbefalt ovenfor departementet at 
skøyter/bandy tilkommer ekstratilskudd til et prioritert anlegg i året i str.orden 5mill i 2008, 5mill i 2009 og 5 
mill i 2010. Departementet avgjør saken i løpet av sommeren. Det skal søkes om ytterligere særtilskudd for 
perioden 2011-13, da etterslepet på kunstisbaner er betydelig i Norge. 
 
Samarbeidet med Skøyteforbundet og Norconsult. 
Bandyforbundet har sett det som strategisk viktig å stå sammen med skøyteforbundet (NSF) i anleggsarbeidet. 
Departementet har i flere offentlige sammenhenger trukket frem det fordelaktige i dette. Også samarbeidet 
med skøytefolket på lokalt plan har tidligere gitt resultater. Marienlyst i Drammen er et godt eksempel på 
fordelaktig kombinasjonsanlegg for begge idrettene. Frogner stadion og Valle Hovin har vært og vil bli det i 
fremtiden. Medlemsvolumet på hurtigløpsdelen av NSF vil sammen med bandy utgjøre drøyt 11000 
medlemmer. Brukerpotensialet for idrettene vil da eksempelvis være på samme nivå som ishockey, kunstløp 
og kortbane skøyter til sammen, pluss publikumsfordelene på de store bandy-/skøyteflatene. Brukervolumet er 
viktig i mange sammenhenger, ikke minst ovenfor mulige ekstratildelinger ut over ordinære spillemidler fra 
departementet. 
 
Kalkyleverktøy på nettet. 
Bandyforbundet har som en av sine strategier å utvikle kompetansebaser på anlegg. I så måte har det 
formaliserte samarbeidet med Norconsult AS vært fordelaktig, ikke minst i prosessen for økte tildelinger fra 
departementet. Firmaet har også utviklet egne hjemmesider for kunstisanlegg, herunder et kalkyle-verktøy for 
fremtidige kunstisbaner som kan bli meget nyttig for klubbene. Norconsult kan i første fase kvalitetssikre 
skisseprosjektet og tallmaterialet. Deretter opp til klubbene om de vil benytte firmaet videre som faglig 
rådgiver og prosjektutvikler. Link ligger på bandyforbundets hjemmesider: http://kunstis.norconsult.no/

http://kunstis.norconsult.no/
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Børstad, Hamar. 
Hamar stadion ble i fjor solgt til bygging av boliger, kjøpesenter og kontorer. Pengene skal primært benyttes til 
nye idrettsanlegg. Det er avsatt 50mill til utvikling av Børstad Idrettspark som eies 50% av Hamar Kommune 
og 50% av Hamar IL. Foruten kostnadskrevende Briskeby, skal det bygges en utendørs kunstisbane for bandy 
og skøyter på Børstad ca 2km fra dagens anlegg. 
Arbeidet med reguleringsplanen har startet opp og går frem til november 08. Byggestart kan bli i uke 5 09 hvis 
alt går etter tidsskjema med ferdigstilling av bandybane november 2009, dog tar klubben høyde for 
forsinkelser. Saken skal opp for første gang i kommunestyret 4.juni 2008. Kontaktpersoner i dette prosjektet er 
Tor Mattsson og Truls Norderhaug, begge Hamar IL. 
 
Vikingskipet. 
Hamar IL er i dialog om mer istid i Vikingskipet for bandy, men i første rekke er dette et økonomisk spørsmål. 
Klubben ønsker hel isflate i de høstperiodene det legges is for hurtigløp. Saken vil bli avgjort i løpet av august 
måned. 
Bandy mistet i sin tid riksanleggsstatusen i Vikingskipet og har derfor liten påvirkningskraft på HOA. Dette til 
tross for investeringsbidrag fra staten på nærmere 10 millioner kroner, fra bandyens andel av 
riksanleggsmidler, når Vikingskipet i sin tid ble bygget (1992). 
 
Frogner stadion. 
Bystyret bevilget på 2007 og 2008-budsjettet til sammen 150 mill kroner til Frogner Stadion/Sportspark. 
I ettertid har byrådet overført drøyt 15mill til Tøyenbadet. Dette på bakgrunn av kostnadskalkyler på 122mill 
for den kombinerte kunstis-/kunstgressbanen som inkluderer oppgradering av eksisterende bygningsmasse og 
delvis ny bygningsmasse til driftssiden og for brukerne. Kommunen har i våres frafalt planene om 
parkeringskjeller under Frogner stadion. En faktor som til en viss grad har påvirket tidsfaktoren for byggestart. 
Dette betyr også at ishall og eventuelt idrettshall må vente til senere bevilgninger, men byrådet har tatt høyde 
for hallene i reguleringsarbeidet for området. Byantikvarens ønske om å frede hele Frognerparken kan sette en 
stopper for, eller begrense planene om to haller. 
Prosjektet ligger direkte under Byråden for Næring- og Idrett. Frigg, Oslo Skøiteklubb og Idrettskretsen har 
dette året deltatt i Arbeidsgruppen for mål og utforming av Frogner stadion, oppnevnt av Byrådsavdelingen. 
Fremdriftsplanen er at ”spaden skal stå i jorda” tidligst 4.kvartal 2008, men senest mars 2009 med 
ferdigstillingen av idrettsdelen av anlegget senhøstes 2009/1.kvartal 2010. Pådrivere i Frogner-prosjektet har 
fra idrettens side gjennom snart 11 år vært Frigg og Oslo Skøiteklub, godt hjulpet av Bandyforbundet, de 
senere årene støttet av Oslo Idrettskrets, Frognerparkens Venner og Bydel Frogner. 
 
Voldsløkka. 
Bystyret bevilget i desember 2006 noe overraskende 18.250 millioner til bygging av en kombinert landhockey-
/kunstisbane med internasjonale mål på Voldsløkka. Bevilgningen er senere økt til drøyt 20 millioner kroner. 
Grunnet behovet for barnehager i bydelen og utspill om en ny matchbane for fotball med 6-8000 sitteplasser 
på dagens grusbaner, fikk Kultur- og idrettstaten i sin tid oppdrag fra Byråden for Næring- og kultur å utrede 
en arealdisponeringsplan for hele Voldsløkka-området. Høringsrunder har vært gjennomført på bredt plan, 
men utfallet er uvisst da det politiske miljøet i hovedsak er uenig om plasseringen av nye Skeid stadion og 
behovet for tilskuerkapasitet. Saken skal tidligst opp til politisk behandling i Samferdsels- og miljøkomiteen i 
Oslo kommune 29.mai. Tidsfaktoren for utbyggingen av den finansierte skatehallen og landhockey-
/kunstisbanen har etter hvert også blitt en viktig politisk faktor. Forhåpentligvis oppstart på utbyggingen 
senhøstes 2008 eller våren 2009. Pådrivere for kombinasjonsanlegget kunstgress for landhockey/kunstis for 
bandy har i stor grad vært landhockeyfolket knyttet opp til bandyforbundet med Jaswinder Pal Singh i spissen, 
godt støttet av Bandykretsen, Bandyforbundet og bandymiljøet i Sagene IF. 
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Bergbanen. 
Utbygging av Ullevål stadion inklusive Bergbanen ble vedtatt i Bystyret i Oslo i november i 2005 med basis i 
en avtale inngått mellom Vital Eiendom AS og Oslo kommune, hvor Vital påtar seg å levere kunstis- og 
kunstgressanlegg på Bergbanen, inklusive nytt klubbhus til Ullevål IL og nye garderober. Av hensyn til 
parkering av tyngre kjøretøyer ifm fotballkamper, vil toppdekke kunstgress bli redusert til maks. 1/3 av 
spilleflaten. Idrettsdelen av utbyggingen er stipulert til totalt 40 millioner kroner. 
Det fysiske byggearbeidet ble igangsatt høsten 2007 og kunstisbanen og øvrig bygningsmasse er planlagt 
ferdigstilt høsten 2009. Idrettsetaten vil bli den formelle eier av idrettsanlegget når det blir ferdigstilt av Vital. 
Ullevål IL, som pådriverklubb gjennom 9 år, er nå i dialog med etaten om driftskonseptet. Videre arbeider 
klubben for å få tilbake eierskapet av klubbhuset.
 
Ullern. 
Oslo kommune bevilget 15 millioner på 2008-budsjettet til uteanleggene på Ullernbanen. Av disse er 2 mill 
overført til videre prosjektering av Ullern Idrettspark og 13 mill for uteanleggene tillatt overført til 2009. Slik 
som det ser ut i dag er det sannsynlig at uteanleggene blir oppført før hallene. Går alt som planlagt, er 
byggestart for uteanleggene våren 2009. Ullern IF prosjekterer parallelt en full idrettsparkløsning, men den er 
avhengig av en ny og godkjent reguleringsplan. 
Uteanleggene er i denne sammenheng en 11'er- og 7'er-bane med kunstis/kunstgress, maskinpark, 
fjernvarmeanlegg, oppussing av garderober, nye garasjer mm. Selve kunstisdelen med toppdekke kunstgress er 
beregnet til ca 25 millioner kroner (ex.mva). De tildelte midlene dekker foreløpig ikke de fulle kostnadene til 
uteanleggene, men det er allikevel godt håp egen kunstisbane til sesongen 2009/2010. Pådrivere fra Ullern IF 
har vært idémaker Stein Giske og Frode Helland. 
 
Gressbanen 2. 
Oslo kommune drifter i dag kombinasjonsanlegget som har kostet ca 21 millioner kroner. Det jobbes nå i 
tillegg med planer for kunstis kombinert med kunstgress på grusbanen vis a vis. En mindre bane på ca 90m x 
45m. I tillegg oppgradering av eksisterende garderober og servicefasiliteter. Anlegget ligger på prioritert liste 
på kommunedelplan for perioden 2009-12, men det er muligheter for bevilgning allerede på 2009-budsjettet, 
noe avhengig av Bogstad Vinterparadis som Røa IL jobber med. 
Pådriver og prosjektleder på Gressbanen er Tore Staubo. 
 
Idrettshøgskolen (NIH)/Valle Hovin. 
Oslo Bandykrets har et år igjen av en reforhandlet samarbeids-/leieavtale vedrørende drift og bruk av 
kunstisbanen på NIH. Bandyfolket ønsker seg fortsatt bedre garderobeforhold, samt nytt toppdekke, helst 
asfalt mht iskvaliteten. Lysanlegget skal rehabiliteres og være klart til sesongstart i november. 
Valle Hovin har vært drevet meget bra også denne sesongen, men betenkelig at det måtte to ulykker til for at 
vantene skulle bli skiftet ut. 
Valle Hovin har alltid vært en viktig bane for norsk bandy og i særdeleshet for Oslo-bandyen. Sentrale 
politiske krefter i Oslo Kommune, med byråd Rune Gerhardsen i spissen, holder grepet i en prosess for få å 
bygget tak over Valle Hovin, noe som har aktualisert seg den siste tiden med planene for fremtidige Vålerenga 
stadion. Forbund og region/krets mener tiden nå er inne for å involvere seg sterkere i Valle Hovin-prosjektet. 
 
Bogstad Vinterparadis. 
Ideen til Røa IL er å bygge en kunstfrossen isflate med toppdekke kunstgress på 17 dekar på driving rangen på 
Bogstad golfbane. Dette fordi driving rangen allikevel skal graves opp og utbedres innen våren 2009. 
Kostnadene er foreløpig beregnet til 30 mill. Lokalidretten og bydelen støtter prosjektet. Idrettskretsen foreslår 
i kommunedelplan for Oslo 10 mill. på 2009-budsjettet. Resten skal finansieres gjennom spillemidler, lån og 
egeninnsats fra Røa IL. Byantikvaren skal sammen med Plan- og Bygningsetaten befare området i uke 23. 
Friluftsetaten er positiv til prosjektet. Pådrivere og utviklere av dette unike vinterparadiset, som først ble 
aktuelt i september 2007, har vært Bo Callander og Martin Novotny, begge Røa IL. 
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Gamle Gress i Drammen. 
Strømsgodset toppfotball har tidligere vedtatt å bygge ny bane på Sundland til 2010. Fremdriften er av ulike 
årsaker noe forsinket, slik at 2011 nå virker mer realistisk. Bandyfolket engasjerte seg i fjor sterkt i kampen 
om etterbruken av Gamle Gress som endte med at Bystyret vedtok å bygge et kombinasjonsanlegg 
kunstis/kunstgress på arenaen. Banen ble således på rekordtid ferdigstilt denne våren for fotball med naturlig 
nok kjølerørene på plass i bakken. Tilkoblingen til eksisterende kjølemaskineri utføres først i 2009. 
Investeringskostnadene ble relativt beskjedne for dette kombi-anlegget som uansett skulle legges om til 
kunstgress for breddefotball, samt noen få år til med toppfotball. Den nye kunstisbanens beliggenhet kloss 
inntil eksisterende kunstisanlegg gir gunstige forutsetninger for drift, selv om det naturlig nok vil bli ulike 
innfrysningsperioder og isperioder på banene. Den nye kunstisbanen kan forhåpentligvis tas i bruk for bandy i 
2010. 
 
Høvik.Med pådriver Geir Andersen i spissen, har Høvik IF fremskaffet et vedlikeholds-kunstisanlegg på 
Høvikbanen som ble åpnet 18.desember 2007. Et meget spennende prosjekt som fikk en hurtig realisering 
grunnet god finansiering, tekniske kunnskaper og omfattende dugnadsjobbing. Vedlikeholdsanlegget krever 
kulde for innfrysning, men skal tåle temperatursvigninger opp mot +6-7 grader. Anlegget er bygget slik at det 
senere kan oppgraderes til et fullverdig kunstisanlegg. Anlegget er nå kontrollert og prøvekjørt med full 
kapasitet og står klar for kommende sesong. Anlegget fremstår som forutsatt og prosjektert, dvs. et 
vedlikeholdsanlegg for naturis fra ca. 01.12 og ut sesongen. 

 
Snarøya kunstisbane/Hundsund. 
Snarøya Sportsklubb åpner sitt nye kunstisanlegg kommende sesong - 08/09. Klubben vil få et helt nytt 
idrettsanlegg på Snarøya med to kunstgressbaner der den ene som holder internasjonale mål, vil være 
kunstisbane om vinteren. Den andre banen vil være oppvarmet for vintertrening for fotball. I tillegg vil det bli 
bygget en svømmehall og idrettshall. I idrettshallen er det lagt til rette for all slags ballspill. Klubben vil også 
få nytt klubbhus med bl.a. flotte garderober, eget sliperom, treningsrom og eget vaskerom for vask av drakter. 
I etasjen over blir selve klubblokalene med møtefasiliteter og stort kjøkken. I den etasjen vil også 
kampsekretariatet befinne seg. 
Kunstisbanen fullfinansieres av Bærum Kommune sammen med departementale spillemidler. Snarøya 
Sportsklubb har evigvarende bruksrett for alle utendørs anlegg på området, dog med visse brukstider 
forbeholdt almenheten. Klubben skal drifte anleggene gjennom driftstilskudd fra kommunen. I avtalen med 
kommunen står det at det skal være is fra 1. november til 31. mars. Klubben legger opp til å kunne ha is noe 
tidligere og at isen holdes til medio mars. 
Tidlig i prosessen ledet bandyformann Harald Skjerve-Nielssen prosjektet sammen med Tore Lennart som 
fortsatt er aktivt med. Sentrale personer i realisering av prosjektet har vært Knut Fredrik Ramstad og dagens 
bandyformann Kjell Øiestad. 

 

Hauger bandyhall og skitunnel. 

Prosjektets idé er å bygge en skøytehall rundt nåværende kunstisbane med tilknytning til en skitunnel. Hallen 
skal kunne benyttes til bandy og andre skøyteidretter i en svært utvidet sesong. Videre til langrenn og 
skiskyting i skitunnelen og i en sløyfe rundt hallens innervegger. Naturlig nok ikke skyting i hallen samtidig 
med isaktiviteter. Kostnadsrammen er foreløpig beregnet til 80mill ex.moms. Bærum Kommune har stilt 
Hauger Idrettspark til disposisjon for anleggsplanene. Anlegget skal privatfinansieres gjennom Nordea Bank. 
Det opprettes en stiftelse som skal drifte anlegget og man arbeider nå med å avklare forholdet mellom 
kommunen, banken og stiftelsen. Tilsynelatende støtter alle politiske instanser og idretten prosjektet. En del 
forhold som påvirker fremdriften avklares før sommeren 2008. Målet er oppstart bygging våren 2009. Pådriver 
og leder for prosjektgruppen har vært Einar Forfang, Stabæk IF med forankring i kretsen. Medhjelpere har 
vært Jørn Høiback, Stabæk IF og siv.ing. Sæbjørn Røsvik (tidl. Veritas). 
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Porsgrunn. 

Kommunestyret har tidligere bevilget hele 100 millioner kroner til opprustning av Kjølnesområdet, men 
dessverre ble ikke kunstis-/kunstgressbanen tilgodesett med midler for 2008, da det meste av pengene gikk til 
badeanlegget. Porsgrunn Kommune ved kultursiden ser behovet for kunstis-/kunstgressbanen, og 
Idrettskretsen er positiv. Gjennom prosessen har det også fremkommet politisk støtte til kunstis-
/kunstgressanlegget fra både H og AP. 
Kombibanen er planlagt i en idrettspark hvor det ligger særdeles godt til rette for å forsyne omliggende skoler, 
barnehager, idrettsanlegg og øvrig bygningsmasse med overskuddsvarme. Samtlige skoler har også et fysisk 
behov for denne aktivitetsflaten. Kostnadene er beregnet til ca 18 millioner kroner. 
Forbundet har intensivert arbeidet med Kjølnes-prosjektet de siste to årene. Kjetil Haugersveen, Skien BK, 
som var ansatt i en deltidsstilling i forbundet, har vært drivkraften i prosjektet fra bandyforbundets side. 
Kontaktperson i kommunen har til nå vært avgående kultursjef Geir Skodvin. 
 
Horten (Lystlunden). 
I Horten har det lenge vært arbeidet for et kombianlegg kunstgress-/kunstis, svært lik Marienlyst-konseptet  i 
Drammen, som også inkluderer energileveranser. Beliggenheten i Lystlunden er nærmest perfekt med 
gangavstand til både sentrum og Mossefergen. Totalkostnad er tidligere beregnet til 35 millioner kroner, men i 
disse dager jobber pådrivergruppen sammen med kommuneadministrasjon på oppgradering av tallmaterialet. I 
juni 2007 gav kommunestyret sin tilslutning til den totale arealdisponeringsplanen for Lystlunden, inkludert 
skøyteanlegget. Pådrivergruppen jobber nå for at prosjektet, som ligger inne på den vedtatte idrettsplanen, 
prioriteres politisk på investeringsbudsjettet for 2009. Skøyte- og bandyforbundet jobber sammen for å 
fremskaffe ekstraordinære spillemidler til prosjektet. Leder av pådrivergruppen gjennom 10 år har vært Arne 
Grøttås fra Hortens Skøiteklub. 
 
Arendal & Omegn Kunstisbane AS: 
Kunstisbanen ble åpnet 6. november 2004. IK Grane har tidligere tatt opp bandy på programmet og andre 
klubber har vurdert, men bandyaktivitetene må revitaliseres og intensiveres betydelig kommende år for å skape 
bærekraftige miljøer. Prioriteringen av dette arbeidet må sees i sammenheng med mulig utvikling av 
kunstisbaner i Porsgrunn og Larvik. 
 
Hadeland kunstisbane på Jevnaker: 
Totalkostnad ca 30.5 millioner kroner, hvorav 4mill allerede er benyttet ifm masseutskiftning. Teknisk 
forhåndsgodkjenning fra departementet er utløpt, men Jevnaker IF-skøyter skal søke på nytt. Kommunen vil 
mest sannsynlig søke om spillemidler i løpet av 2008. Skøyte- og bandyforbundet vil sammen påvirke til 
ekstraordinære spillemidler til prosjektet som er meget godt gjennomarbeidet. Problemer med finansieringen 
gjør det uvisst når selve utbyggingen kan igangsettes, men dette må sees i sammenheng med resultatet av et 
lokalt fjernvarmeprosjekt. Den fremtidige baneflaten kan best sammenlignes med Marienlyst i Drammen i 
størrelse og bruksmuligheter. Prosjektleder for Hadeland kunstisbane, Lars Magnussen i Norconsult, er en 
sentral person både gjennom sitt profesjonelle arbeid og engasjement for skøytesporten, både lokalt og 
tidligere i Skøyteforbundet. 
 
Andre kunstisplaner. 
Det har vært arbeidet med kunstisplaner flere steder i Norge. Dette utendørs som innendørs, inklusive 
varmepumpedrift og salg av overskuddsenergi: 
Skeid arbeider sammen med krets og forbund for en kombinert kunstis-/kunstgressbane på Nordre Åsen, hvor 
man har bedt Idrettskretsen ta anlegget inn i kommunedelplan for perioden 2009-12. 
Kunstiskomiteen i Solberg har presentert seriøse planer for en kombinert bandy- og ”messehall” innbygget av 
næringsbygg. Ideen er at Nedre Eiker kommune ønsker å tiltrekke seg næringsvirksomhet ved å tilby attraktiv 
bygningsmasse beliggende langs motorveien nær grensen til Drammen. Fremdriften i prosjektet er avhengig 
av hvilke areal som kan stilles til rådighet for ”næringsparken/hallen” og til hvilken pris. Solbergs 
opprinnelige utendørs kunstisprosjekt avventes inntil videre. 
Forbundet og lokale krefter har sett på mulighetene i Fredrikstad og på Gjøvik som også er interessant for 
skøyteforbundet, men dette ligger trolig et stykke frem i tid. I Larvik er det realistiske planer om en 
skøytehall. Et prosjekt som både skøyte- og bandyforbundet følger tett. 
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I Stavanger skal det bygges en skøytehall. Her er det viktig at takspennet tilsier muligheter for bandyspill. 
Fjerning av planlagte søyler ”inne” på bandybanen vil ifølge Norconsult gi ekstra kostnader i str.orden 5mill i 
et allerede svært økonomisk anstrengt prosjekt. Forbundet har bedt departementet se på saken mht krav for 
spillemiddeltildeling og mulige ekstra- bevilgninger, men pr i dag ser dette ikke så lyst ut. Bergen 
Bandyklubb sitter i en lokal gruppe som planlegger tak over kunstisbanen på Slotthaug, kalt Bergen Issenter, 
beliggende ca 10min med bil fra Flesland flyplass. Viktig her med hel isflate og mobile ishockeyvant, slik at 
det kan spilles bandy i fremtiden. I Kristiansund bygges det nå en kunstfrossen 400m-skøytebane, Atlanten, 
hvor bandyspill blir mulig. Anlegget ferdigstilles i oktober 2008. Dette anlegget blir mest å sammenligne med 
Risenga i Asker. Her må det skapes lokale bandyaktiviteter. Knarvik i Lindås kommune utenfor Bergen har et 
kunstisprosjekt, hvor Atle Bergsett som er tilknyttet Hordaland Skøytekrets og Skøyteforbundet, er pådriver 
fra idrettens side. I Bergensområdet har også Fjell kommune og Voss begynt å sysle med kunstisplaner. Det 
har vært arbeidet med et kunstisprosjekt i Harstad, som har kommet et godt stykke på vei i prosessen. Videre 
Bodø og Fauske, - da med skøytefolket som pådrivere, men på sistnevnte sted også med lokal interesse for 
bandy. Tromsø planlegger Borealishallen, noe som har aktualisert seg som søker av de olympiske vinterleker i 
2018. I følge planene skal det her kunne spilles bandy. Siste hallprosjekt ut er på Nedre Romerike, mest 
sannsynlig på Strømmen i Skedsmo. Det tas sikte på et interkommunalt samarbeid med fem kommuner for å 
få realisert brukshallen. Bandyforbundet er invitert inn i pådrivergruppen. 
 
Overtrykkshaller, duk-/stålhaller, toppdekke kunstgress. 
Forbundet har stadig kontakt med firmaer som leverer moderne overtrykkshaller og duk-/stålhaller i ulike 
størrelser. Disse løsningene kan trolig redusere kostnadene for en bandyhall ned til under halvparten av 
eksempelvis Edsbyhallen i Sverige. Beliggenhet og omgivelser vil være et stikkord for tillatelse til bygging av 
denne type hall. Forbundet har også kontakt med en leverandør av kunstgress for landhockey. En gresstype 
som også skal være FIFA-godkjent for toppfotball. Denne type kunstgress skal på en teknisk sett gunstig måte, 
herunder god frysekapasitet, la seg kombinere med kunstis på samme areal. 
 
Sluttord. 
Forbundet har de senere årene satt sterk fokus på kunstissaken. Det er derfor nå gledelig at et svært langsiktig, 
og ofte tungt arbeid, har begynt å gi frukter. Forbundet er av den oppfatning at arbeidet med å bygge nye 
kunstisbaner, utendørs som innendørs i god balanse, samt utvikle de eksisterende baner, skal være en prioritert 
oppgave også de kommende år. Innenfor eksisterende bandymiljøer dreier det seg mest om å erstatte 
naturisbanene med kunstis. På kunstisflater i nye områder vil det i tillegg kreves betydelige ressurser for å 
bygge opp bandymiljøer. 
Tiden er nå også moden for å utarbeide og videreutvikle kravspesifikasjoner på arenafasiliteter ut over selve 
isflaten og lysanlegg. Dette til hjelp for klubbene ovenfor kommuner, baneeiere og utbyggere. 
En videre økning av antall kunstisbaner i bandy-Norge vil sikre sportens fremtidige eksistens og 
vekstmuligheter i konkurranse med andre idretter. Varmepumpe som alternativ energikilde er politisk salgbart 
og kan erfaringsmessig bli nøkkelen til positive driftsresultater der hvor infrastrukturen ligger til rette. 
Opprusting og vedlikehold av våre naturisbaner må allikevel ikke komme i bakleksa. Kommunenes ansvar og 
innsats på banene, og størrelsen på kommunale driftskontrakter med klubbene, bør bli gjenstand for en nøyere 
gjennomgang lokalt. Her må bandyklubbene stå sammen. Fortsatt representerer naturisen ute i klubbmiljøene 
en del av grunnlaget for bandyspill og rekruttering i Norge En rekruttering som med tiden ser ut til å kunne 
utvides utenfor det sentrale Østlandsområdet. 
 
For Anleggskomiteen 
(s.)Tor Audun Sørensen 
Utviklingssjef 
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UTDANNINGSKOMITEEN. 
 
Komiteen har vært ledet av Erik Hansen og NBF´s utviklingssjef Tor Audun Sørensen. 
Forbundsdommer Lars Stian Nygaard, Skeid, har sammen med utviklingssjefen hatt  
ansvaret for dommerutdanningen sentralt. 
 
KURS OG SEMINARDELTAKELSE 2007/08 
2 Klubbesøk: 30 deltakere 
1 Impuls klubbseminar: 31 deltakere 
8 Dommerseminar eliteklubbene: 260 deltakere 
2 Dommeraspirantkurs: 11 deltakere 
1 Kretsdommerkurs: 6 deltakere 
3 Kretsdommergradsprøver: 7 deltakere 
1 Oppfølgingskurs aspirant- og kretsdommere: 40 deltakere 
1 Fagseminar forbundsdommere: 16 deltakere 
3 Gradsprøver til forbundsdommer: 3 deltakere 
4 Klubbdommerkurs: 68 deltakere 
1 7ér kurs: 4 deltakere 
1 11ér kurs: 14 deltakere 
3 Skøyte-/slipekurs: 22 deltakere 
TOTALT: 512 deltakere 
 
I tillegg har forbundet støttet økonomisk Readys keeperskole, hvor det deltok 32 unge keepere fra ulike 
klubber. 
 
Klubbesøk/klubbutvikling. 
7’er kurs: Har vært gjennomført hos Drammens Ballklubb i oktober. 
I tillegg gjennomført et spesielt oppfølgingskurs over to kvelder i november i Asker. 
Instruktør har vært Tor Audun Sørensen. 
11ér kurs: Gjennomført hos Haslum for småguttespillere og ledere i november. 
Instruktør har vært Tor Audun Sørensen. 
 
Nye Forbundsdommere. 
Fredrik Bjørseth, Hauger BK (des. 2007), Gjermund Strømnes, Sarpsborg BK (jan. 2008) og Tom André 
Haakonsen, Drammen Bandy (jan. 2008) 
 
Nye kretsdommere (trinn 3). 
Tarald Moe Bjølseth, Frigg Oslo Fotballklubb, Even Bråten, Frigg Oslo Fotballklubb, Finn Rune Karlsen, 
Mjøndalen IF, Lars Lindgren, Drammen Bandy, Magnus Robberstad, Ready, Ludvig Platou, Ready og 
Kristoffer Mikkelsen, Ready 
 
Fagseminar for forbundsdommere. 
Det årlige fagseminaret ble arrangert på Stabekkbanen 1.september. 15 forbundsdommere/kampinspektører 
møtte på seminaret som ble åpnet av bandyseksjonens leder Erik Hansen. 
 
Dommerseminar hos eliteklubbene. 
Samtlige 8 eliteklubber avholdt dommerseminar for sine A-spillere og laggledere før sesongstart. Dette var et 
nytt pålegg relatert til innføring av den elitelisensen. Forelesere fra forbundet på dommer- seminarene var 
erfarne forbundsdommere og kampinspektører. Til sammen deltok 260 personer. 



Kretsdommerkurs (trinn 3). 
Søndag 13.januar ble det arrangert 8 timers kretsdommerkurs (trinn 3) i Drammen, hvor praksisdelen var 
knyttet opp mot dømming i kretslagsturneringen for første års guttespillere (f. 1992). 
 
6 dommere gjennomførte kretsdommerkurset: 
Andrei Mariashine, Ullern IF, Finn-Rune Karlsen, Mjøndalen IF, Magnus Robberstad, Ready, Kristoffer 
Mikkelsen, Ready, Ludvig Platou, Ready og Lars Lindgren, Konnerud IL. 
Kursleder: Lars Stian Nygaard. 
 
Oppfølging av krets- og dommeraspiranter: 
40 unge krets- og dommeraspiranter fra Akershus møtte lørdag 22.september opp i Bærum Ishall til 
oppfriskningskurs. 
Kursleder: Lars Stian Nygaard. 
 
Dommeraspirantkurs (trinn 2) 
Forbundet arrangerte denne vinteren to dommeraspirantkurs. Totalt 11 deltakere. 
 
Deltakere på Hauger 27.oktober: 
Even Braaten, Frigg, Tarald Bjølseth Moe, Frigg og Espen Killingstad, Stabæk. 
Kursleder: Lars Stian Nygaard. 
 
Deltakere på Marienlyst i Drammen 27.desember: 
Anine Ellefsen, Høvik, Amanda Bjørnstad Jahnsen, Skiold, Lars Lindgren, Drammen Bandy, Erlend 
Helmersen (klubbløs), Mikkel Heyerdahl Clausen, Mjøndalen, Morten Slette, Mjøndalen, Eirik Aaslid, 
Mjøndalen, Reidar Christian Hyldetoft, Bergen Bandyklubb. 
Kursledere: Lars Stian Nygaard og Morten Laugerud. 
 
Klubbdommerkurs. 
Det har blitt arrangert fire klubbdommerkurs (trinn 1) med deltakere fra følgende klubber: 
Røa, Mjøndalen, Ready, Drammens Ballklubb og Skiold. 
Til sammen 68 deltakere. 
Kursledere: Lars Stian Nygaard, Jørn Magne Hagen, Rune Harald Jahnsen. 
 
Slipekurs. 
Forbundet arrangerte denne sesongen tre slipekurs med totalt 22 deltakere. 
Vertsklubber var Ready, Ullevål og Frigg. 
Instruktører var henholdsvis: Morten Rusdal, Finn Ericsson og Øyvind Sakshaug. 
NB! I tillegg har Morten Rusdal gjennomført en rekke skøyte- og slipekurs ute i klubbene. 
 
Landslagsseminar; ”Hvorfor vinner ikke Norge”. 

 
 

Den tidligere landslagstreneren i Sverige, Kenth Hultqvist, holdt 
15.oktober et inspirerende foredrag for 31 trenere og ledere på Ullevål 
stadion. Hvordan motivere utøverne til å bli med på en spennende "vekst-
reise". Forbundskaptein Erik Nordbrenden tok kortfattet for seg hvor 
skoen trykker i norsk landslagsbandy. Torgeir Bryn orienterte om 
virksomheten til Olympiatoppen (OLT). Bandyseksjonens leder Erik 
Hansen avsluttet seminaret som ble administrert av utviklingssjef Tor 
Audun Sørensen. 

 
 39 



Ny lærebok av Per Wright; ”Ut på skøyter”. 
Tidligere A-landslagsspiller/trener og utdanningssjef i bandyforbundet, senere rektor på Idrettshøgskolen, Per 
Wright, har gjennom året fullført og utgitt en ny lærebok som heter ”Ut på skøyter”. Bandyforbundets 
utviklingssjef  Tor Audun Sørensen har bidratt med bilder og noe fagstoff fra bandy. 
Boken tar på en meget pedagogisk måte for seg innlæring av grunnleggende skøyteteknikk gjennom lek og 
skøyteskole. Boken inneholder også innføringskurs i bandy, ishockey, kunstløp, skøyter og forslag til en 
skøytedag på skolen. Boken er innkjøpt av Bandyforbundet og vil bli benyttet som faglitteratur på Barne- og 
ungdomstrenerkurset (juniortrenerkurset), samt i andre kurs- og instruksjonssammenhenger. 
 
Svenske bandygymnas. 
Robin Craz (Mjøndalen) avslutter denne våren 3.klasse på Edsbyn Bandygymnas. Maria Mykletun Bærulfsen 
(Solberg) avslutter 3.klasse på Sandviken Bandygymnas. 
Greger Svenn (Ullevål), Mariken Brecheisen (Røa) og Martin Nørgaard (Nordre Sande) avslutter denne våren 
2.klasse på Sandviken Bandygymnas. Marcus L. Heggelund (Ullern) avslutter 2.klasse i Vänersborg og Jannik 
Illiev Ødegård (Mjøndalen) avslutter 2.klasse på Edsbyn Bandygymnas. 
Fredrik Formo (Nordre Sande) avslutter denne våren 1.klasse på Ljusdals bandygymnas. Magnus Hedly 
(Stabæk) avslutter 1.klasse på Sandviken Bandygymnas. 
 
Siden den første eleven i skoleåret 85/86 (Ola Sitje Fjeldstad, Ullern), har 30 gutter og 2 jenter vært 
elever ved svenske bandygymnas, hvorav 20 i Sandviken. 
 
 
Utdanningskomiteen 
(s.) Erik Hansen       (s.)Tor Audun Sørensen 
Bandyseksjonen       Utviklingssjef 
 
 
 

Nordisk U17 - Gressbanen 
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 RAPPORT FRA BALLFONDET 
 
Ballfondet pr 31.12.06– 31.12.07 Regnskap 2007 
 
Bankinnskudd pr 31.12.06   kr 100.762,44 
 
Renter pr. 31.12.07      kr       3,036,68 
Bankinnskudd pr 31.12.07   kr 103.799,12 
 
Beløpet er plassert i NIFs konsernkontosystem i DNB konto 7874.42.00775 
 
Ballfondet – styret 
 
Oslo 23.05.07 
 
Erik Hansen   Tomas Jonsson   Rolf W. Andresen 
Leder 
 
 
RAPPORT FRA JENS B. RAANAAS MINNEFOND. 
 
Ingen søknader innkommet og ingen midler fordelt i 2008. 
 
Siden starten i 1976 har fondet totalt utdelt kr 293.000,-. 
Fondet er på NOK 100.000,-. 
 
Familien Ole V. Raanaas Ivar Nordberg   Boye Skistad 
Leder    Medlem   Medlem 
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SAK 8: INNKOMNE FORSLAG 

 
 

 
SAK 8-1-1: Ready 
                    Antall deltakere. 
(Spilleregel 3, punkt 2.). 
 

 
Forslag: Tilføyelse til regel 3.2. Innbytte av spillere. 
"Det er ikke tillatt med innbytte i perioden fra at hjørneslag er idømt til det er utført." 
 
Begrunnelse: 
Der en tendens til at det går unødig mye tid av en kamp til utføring av hjørneslag ved strategiske 
 bytter og uthaling av tiden. Ready mener vi skal innføre den regelen som praktiseres i Sverige; 
 
”Avbytare kan ersätta annan spelare närhelst så önskas under matchen, utom när domaren avgivit  
signal för hörna. Försök till byte bestraffas som brott mot ordningsbestämmelserna, se regel 16.” 
I regel 16 står det at forseelsen gir lagadvarsel. 

Bandyseksjonens kommentar: Flertallet støtter ikke forslaget om å sette begrensninger for innbytte 
ved hjørneslag. Bl.a. er det prinsipielt viktig å følge FIB-regler. 

 
SAK 8-1-2: Ready 
                    Timeout.  

 
Forslag: Det innføres time-out i bandy. Hvert lag kan i løpet av kampen ta en time-out på ett minutt. 
Dette gjennomføres første året som en prøveording i juniorserien. 
 
Begrunnelse: 
Det kan i mange kamper være en noe opphetet stemning i et lag og det kan være behov for at 
 lagledelsen får en anledning til å samle spillerne og roe ned. Dette kan være et hjelpemiddel til å få 
mer ro på banen og bedre arbeidsvilkår for dommerne. Ready mener vi kan benytte samme praksis  
som den som prøves ut i Sverige: 
 
” En time-out per lag och match som innefattar en minut får tas på begäran. Lag begär time-out  
närhelst så önskas under speltiden av huvuddomaren. Vid nästkommande naturliga spelavbrott blåser  
huvuddomaren av och signalerar med handflatan mot andra handens fingertoppar att time-out är  
begärd och pekar mot den spelarbänk vars lag begärt time-outen. När spelet återupptas meddelar  
huvuddomaren tidstillägg för all den tid som gått förbrukad till matchsekreteraren.” 

Bandyseksjonens kommentar: Flertallet støtter ikke forslaget om time-out. Prinsipielt viktig å følge 
FIB-regler. 
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SAK 8-1-3: Nordre Sande 
                    A-spilleres adgang til å spille på rekruttlag. 
(Kampreglementet $ 20). 
 

 
Forslag: Tilføyelse etter siste setning: Dispensasjon gis ikke for deltagelse i sluttspillkamper jmfr § 30.5. 
 
Begrunnelse: Forslagene begrunnes i at det skal være noenlunde de samme spillerne som utgjør laget i 
seriespillet som også spiller sluttspillkamper. Det er ingen hensikt å gi dispensasjon til en A-spiller til 
sluttspillkamper for opptrening da A-lagene erfaringsmessig har avsluttet/er i ferd med å avslutte sesongen. 

Bandyseksjonens kommentar: Støtter ikke forslaget om å sette begrensninger i sluttspill for A-
spillere, på rekrutt, ved skadeavbrekk, lengre tids sykdom etc. 

 
SAK 8-1-4: Nordre Sande 
                    Spilleberettigelse i sluttspill. 
(Kampreglementet § 30 punkt 5). 
 

 
Forslag: Tilføyelse etter 1.setning:  …og spilt minst 1/3 av de innledende seriekamper. 
 
Begrunnelse: Max topping av 2.lagene i sluttspillkampene er usportslig både ovenfor motstandere og de yngre 
spillerne som blir skjøvet ut av eget lag.  
Vi vil minne om at intensjonen med rekruttlag i seriespill er at yngre spillere som ikke får plass i 
førstelagstroppen får kamptrening. Vår erfaring fra sesongen 2007/2008 er at rekruttlagene i stor grad består 
av spillere som også kan delta/deltar i old-boys serien. 
 

Bandyseksjonens kommentar: Støtter ikke forslaget om å sette begrensninger i sluttspill for spillere, 
ved skadeavbrekk, lengre tids sykdom etc. 

 
SAK 8-1-5: Snarøya Sportsklubb 
                    Opprykk/nedrykk mellom 1. og 2. divisjon. 
(Kampreglementet § 17 punkt 3). 
 

 
Forslag: Hvis et 2. lag kvalifiserer seg for opprykk til 1. divisjon skal det spille kvalifisering mot 2.laget i 1. 
divisjon. Er det to 2.lag i 1 divisjon spilles kvalifiseringen mot det dårligste 2.laget. Det beste ikke-2.laget i 2. 
divisjon spiller kvalifisering mot det dårligste ikke-2.laget i 1. divisjon 
 
Begrunnelse: Pkt 3 ble endret på fjorårets seksjonsårsmøte. Resultatene fra 2. divisjon inneværende sesong 
viste at regelen fikk et noe uheldig utslag. I år endte 2 2.lag på hhv 1. og 2. plass i 2. divisjon. Disse to lagene 
spilte da kvalik for opprykk til 1. divisjon mot de 2 2.lag som var i 1. divisjon, bl.a. mot Stabæk 2 som vant 1. 
divisjon. Resultatet kunne ha blitt at Stabæk 2 som vinner av 1. divisjon, hadde rykket ned i 2. divisjon. Med 
dagens regelverk fikk heller ikke det beste ikke-2.lag anledning til å spille kvalik for opprykk, samtidig som 
det dårligste ikke-2.lag ble ”fredet” slik regelverket nå er utformet ved at det laget ikke måtte spille noen 
kvalikkamp i det hele tatt. Med vårt forslag mener vi at hensynene til klubber med både 2.lag og ikke-2.lag 
ivaretas på en god måte.” 
 
Bandyseksjonens kommentar: Støtter ikke forslaget. Avventer konklusjoner/føringer fra en kommende 
utredning av seriesystemene.Således uhensiktsmessig med midlertidige regler. 
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SAK 8-1-6: Stabæk og Nordre Sande 
                   Forbud mot bruk av hookede køller i nasjonal dameserie.  

 
Forslag: Fra og med sesongen 2008/2009 innføres det forbud mot bruk av hucka køller i den nasjonale 
dameserien. Dette gjelder også kamper som spilles på rinkareaner. 
 
Begrunnelse: Det har lenge vært en målsetning at dameserien i størst mulig grad skal være en sjuerserie med 
bruk av bandykøller. Det har vært åpnet for spill på rinkareaner for de klubber som av hensyn til tilgjengelige 
arenaer og antall spillere( 6 spillere på rinkkamper) har vært avhengig av slike løsninger. Bruk av hucka køller 
er imidlertid ikke nødvendig av hensyn til disse to forholdene. Når det nå for første gang på lenge kommer nye 
unge lag inn i dameserien blir det litt problematisk at de skal møte lag som spiller en helt annen form for 
bandy. At lag kan miste sluttspillplass pga utfallet av kamper på rinkareaner med hucka køller kan også bli et 
problem. 
 
Bandyseksjonens kommentar: Støtter forslaget om ikke å tillate hookede køller i dameserien. 
 
  
SAK 8-1-7: Skeid og Ullevål 
                 Spill for definert samarbeidsklubb 
 

 
Forslag: Foruten spill på seniorlag i egen klubb, kan spillere som holder junioralder tillates å spille 
juniorbandy for annen definert samarbeidsklubb. 
En klubb kan ha flere definerte samarbeidsklubber, men ingen junior skal kunne spille på ulike lag for 
mer enn to klubber. 
Forslaget fremmes som en prøveordning over en til to sesonger. Både moderklubb og samarbeidsklubb/lag må 
defineres i begrunnet søknad til forbundet. Det må søkes forut for hver sesong innen satt dato 
(eks.:1.september). Forsikringsansvaret (lisens) på navngitte spillere skal bekreftes skriftlig fra moderklubb og 
omfatte samarbeidslaget. Det forutsettes dokumentert i søknaden at en eller begge samarbeidsklubbene har 
store problemer med å stille lag i juniorklassen(e). 
 
Motivering: 
Bandyseksjonen har gjennom flere år dispensert for samarbeidsordninger ut over klubbgrensene på 
aldersbestemte lag. Hensikten har vært å kunne gi flest mulig spillere et sportslig tilbud og derav opprettholde 
flere lag i norsk bandy. For eksempel i vinter spilte noen utøvere juniorbandy for henholdsvis Solberg og 
Mjøndalen og guttekamper på felleslaget MIF/Solberg. Spillere på Ullern/Røa junior spilte seniorbandy på 
henholdsvis Ullern og Røa. Forslaget har som sådan vært prøvet i praksis, men forskjellen nå er at 
samarbeidslaget driftes kun i en klubbs navn og regi dersom dette er ønskelig, selv om noen gjestespillere 
formelt sett tilhører den andre samarbeidsklubben. 
Det er også viktig for bandyens fremtid å finne løsninger for å opprettholde virksomheten i eksisterende 
klubber som sliter. Ikke minst der hvor lokale kunstisprosjekter er i støpeskjeen og hvor klubbene har 
problemer med å stille lag. Dette i en overgangsfase inntil den fremtidige kunstisbanen gir endrede 
rammebetingelser for økt egenrekruttering. 
 
Eksempel: I praksis betyr forslaget at Skeids juniorer kan spille på juniorlaget til Ullevål som gjestespillere, 
men at de også kan spille seniorbandy for moderklubben Skeid. Skeid kan ikke stille A-lag uten sine juniorer 
og heller ikke eget juniorlag, da de kun har 5-6 juniorspillere og ingen guttespillere å ta av. 
 
Bandyseksjonens kommentar: Støtter forslaget om felles juniorlag i serien, men har betenkeligheter i forhold 
til samme ordning i NM-sluttspill. 
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SAK 8-2: BANDYSEKSJONENS FORSLAG 

 
 
SAK 8-2-1: Dommere, kampsekretærer og kampinspektør. 
Kampreglementet, § 5. 
 

 
Forslag; Kampinspektørrollen formaliseres. Nytt punkt 7 Kampinspektør. 
 
Kampinspektør oppnevnes av administrerende myndighet i de kamper dette bestemmes. 
Kampinspektør er administrerende myndighets øverste person på arrangementet. 
Kampinspektør rapporterer til administrerende myndighet. 
 
Begrunnelse: Formalisere kampinspektørens rolle som forbundets forlengede arm på arenaen. 
 
 

 
SAK 8-2-2: Dommere, kampsekretærer og kampinspektør. 
Spillereglene, Regel 18. 

 
 
Forslag: Ny regel 18.9. Kampinspektør 
 
Kampinspektør oppnevnes av administrerende myndighet i de kamper dette bestemmes. 
Kampinspektør er administrerende myndighets øverste person på arrangementet. 
Kampinspektør skal vurdere, bedømme og rapportere lagenes oppførsel og arrangørens 
gjennomføring av arrangementet. 
Kampinspektør skal rettlede og vurderer dommernes innsats. 
Kampinspektør rapporterer til administrerende myndighet. 
 
Begrunnelse: Formalisere kampinspektørens rolle som forbundets forlengede arm på arenaen. 
 
 

 
SAK 8-2-3:. Uteblivelse fra kamper 
Kampreglementet, § 9. 

 
Endringsforslag: Ny tilleggssetning: ” Administrerende myndighet kan på bakgrunn av dokumenterte 
medisinske årsaker fra lege vurdere utsettelse”. 
 
Begrunnelse: Dagens regelverk virker noe strengt. Ved å legge inn mulighet for en viss 
skjønnsmessig vurdering hos ansvarlig myndighet, vil dette i mange tilfeller virke mer 
hensiktsmessig. 
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SAK 8-2-4: Serien. Divisjonsspillet. 
                     Endre punkt 4 - Kun 3-tre semifinaler elite. 
Kampreglementet, § 17. 

 
Endringsforslag: Semifinalene spilles best av 3 kamper, der de to best plasserte lagene fra seriespillet 
spiller hjemme i 1. og borte i 2.kamp……………….Om klubbene etter 2 kamper står med 1 seier 
hver, spilles det en 3. kamp. ……….. 
 
Begrunnelse: Spilleprogrammet i elite er tettpakket i en kort og hektisk bandysesong. Dette gir lite 
rom for utsettelser av kamper. Kampavviklingen i bandy er fortsatt sårbar mht til banesituasjonen. På 
den tiden ”best av 5 semifinaler” ble innført spilte man ikke kvartfinaler i elite. Kvartfinalene har 
utviklet seg fra ”best av 2” til ”best av 3 kamper”. 
. 
 

 
SAK 8-2-5: Serien. Divisjonsspillet. 
                Hjemmebane i 3. semifinale. 
Kampreglementet, § 17, punkt 4. 

 
Endringsforslag: Endring Punkt 4 siste linje: …. Det lag som har best målforskjell i de to første 
semifinalene får hjemmekamp i kamp nr tre. Er målforskjellen lik får det lag som er best plassert i 
grunnserien hjemmekamp i kamp nr tre. 
 
Begrunnelse: I dagens eliteserie spilles det tre runder. Det er ikke likt forhold med antall hjemme og 
bortekamper. Fordel av hjemmebane kan være det lille som slår ut i grunnserien. Derfor bør kampene 
i semifinalene alene danne grunnlaget for hjemmekamp i et 3.møte. Dette ut fra 
rettferdighetsprinsipper. I en semifinalekamp, hvor det i realiteten er avgjort hvem som vi vinner, vil 
det fortsatt være viktig for det tapende laget å begrense nederlaget med tanke på hjemmekamp eller 
ikke i en eventuell 3. kamp. 
 
 

 
SAK 8-2-6: Bruk av ikke spilleberettigede spillere. 
                    Ny siste setning. 
Kampreglementet, § 31. 

 
Forslag: Ansvarlig myndighet kan også vurdere bruk av bøter.” 
 
Begrunnelse: I de tilfeller hvor mangelfullt utfylt kampskjema, derav uteglemmelse av normalt 
spilleberettigede spillere,  påviselig kan skyldes et hendig uhell kan det være hensiktsmessig å 
utferdige bøter mot klubben fremfor å ty til tap av poeng eller omkamp. 
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SAK 8-2-7: Antall deltagere. 
                      Deltakere ved kampens begynnelse 
Spillereglement, Regel 3.1. 

 
Endringsforslag: Nest siste setning utgår: ” Hvis spilleren har vært benyttet, vises vedkommende ut 
og laget får 10min lagstraff.” 
Ny siste setning:” Dersom en spilleberettiget spiller deltar fra start uten å ha vært oppført 
lagoppstillingen, kan administrerende myndighet vurdere bot (Jfr. Kampregl. § 31). 
 
Motivering: I de tilfeller hvor mangelfullt utfylt kampskjema, derav uteglemmelse av normalt 
spilleberettigede spillere, påviselig kan skyldes et hendig uhell kan det være hensiktsmessig å 
utferdige bøter mot klubben fremfor å ty til tap av poeng eller omkamp. 
 
 

 
SAK 8-2-8: Målvakten 
                    Teksttillegg i punkt A og B. 
Spillereglementet, Regel 6.  

 
Forslag tilleggstekst: A. Hanskene. 
Tillegg setn.4.: Konturene rundt hanskens fingertupper og hånden kan være høyst 1cm. 
 
Forslag tilleggstekst: B: Leggskinn. 
Tillegg ny setn.: Benbeskyttelsen får være maks 80cm høy og 30.5cm i bredde når den er påsatt. 
 
Begrunnelse: Presisering av målene for dagens leggskinn og tilpasning til det internasjonale 
regelverket. 



 
 48 

 
 
SAK 8-2-9: Tildeling av: merker, medaljer, diplomer, pokaler og utmerkelser. 
                     Endres til: Inntil 20 medaljer i aldersbestemte NM-klasser og senior herrer 
                     (presisering damer). 
Kampreglementet, § 32. 

 
Endringsforslag - Punkt 1.a) Norgesmesterskapsmerket:  
Endre 2.setn.: Finalespillerne og inntil 20 spillere totalt kan tildeles merket…………… 
 
Endringsforslag - Punkt 1.b) Medaljer: 
Endret 4.setn.: ……..i et antall av inntil 20…………….. 
 
Endringsforslag - Punkt 1.c) Norgesmesterskapsmerket 
Inntil 20 spillere på lag nr 1, 2 og 3 tildeles………….. 
 
Endringsforslag - Punkt 2) Norgesmesterskapet for damer: 
Endret 2.setn.: Finalespillerne og inntil 14 spillere totalt kan tildeles merket…….. 
 
Endringsforslag - Punkt 3) Norgesmesterskapsmedalje i de yngre klasser: 
Endret 1.setn.: …………..i et antall av 20 etter de regler som nevnt i § 32. 
 
Endringsforslag - Punkt 11) NBF´s store diplom: 
Endres tilsvarende til antall 20 i : C(NM herrer), D(elite herrer), G(1.div. herrer) 
 
Endringsforslag - Punkt 12) NBF´s lille diplom: 
Endres tilsvarende til antall 20 i: C(junior), E(gutt), G(smågutt) 
 
Endringsforslag - Punkt 16) Pokaler: 
Endres tilsvarende til antall 20 i: D (miniatyrbeger NM herrer) 
 
Begrunnelse: Utvidelsen fra 17 til maks 20 medaljer/finalemerker/diplomer i senior herrer elite 
synes å være en tilfredsstillende ramme da bruken av antall spillere gjennom en sesong er større enn 
for få år tilbake. De fleste elitelagene har i dag rekruttlag med flere spillere som rullerer på A-laget.  
For aldersbestemte klasser ble det utvidet fra 17 til maks 19 medaljer for noen år tilbake. Dette hang 
sammen med at man kan benytte inntil 17 spillere i en og samme kamp. Utøkingen til maks 20 vil 
erfaringsmessig dekke behovet. 
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SAK 9-1: VALG AV MEDLEMMER I SEKSJONSSTYRET 

 
Innstilling fra valgkomité til Bandyseksjonens Årsmøte 2008 
 
Styret 
Posisjon Navn Velges Valgkomités kommentar 

Leder Erik Hansen, Skeid Gjenvalg 2 år  

Nestleder Kjell Borgersen, Drafn 1 år igjen  

1. Styremedlem Rolf Hæhre, Drammen Bandy 1 år igjen  

2. Styremedlem Tom Martiniussen, Stabæk Ny 2 år  

3. Styremedlem Siri Nørve, Ready 1 år igjen  

4. Styremedlem Lars Stian Nygaard, Skeid Gjenvalg 2 år  

1. Varamedlem Dag Kåre Luden, Solberg Ny 2 år  

2. Varamedlem Stig Jensen, Mjøndalen Gjenvalg 2 år  

3. Varamedlem Sigrid-Lise Nonås, Bergen 1 år igjen  

 
 
27 . mai 2008 
Valgkomiteen 
 
 
Forbundsstyret kommentar: Ihht NIFs regelverk skal styrer med 3 eller flere medlemmer bestå av 
minimum 2 kvinner, varamedlemmer unntatt. 
 
 
 
SAK 9-2: VALG AV MEDLEMMENE I VALGKOMITÉEN 

 
Skjer på Årsmøtet. 
 
 
 
SAK 9-3: VALG AV MEDLEMMENE I BALLFONDET 

 
De senere årene har Ballfondet bestått av Bandyseksjonens valgte leder, NBFs generalsekretær og 
Bandyseksjonens rekrutteringsansvarlige, som oppnevnes når den nye Bandyseksjonen konstitueres. 
Samme ordning foreslås for kommende periode. 
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SAK 10: AVGIFTER FOR SESONGEN 2008/2009 (06/07 i parentes) 

 
Forbundstinget høsten 2006 vedtok avgifter for perioden 2006-08. Samtlige kategorier 
lisensforsikring ble vedtatt økt med kr 50,- fra sesongen 2007/08. Betalt lisens til NBF er gyldig for 
alle forbundets idretter. BS foreslår samme avgifter som for 07/08. 
 
LISENSER 
Aktive over 17 år:   kr 550,- (500) Utvidet lisens kr 800,- (750) 
Aktive under 17 år:   kr 400,- (350) Utvidet lisens kr 600,- (550) 
Dommere, trenere, ledere:  kr 400,- (350) 
 
Overgangsgebyret for spiller over 17 år er på kr 600,- 
Innmeldingsavgift for nye klubber er kr 0,- 
Årsavgiften til medlemsklubber i obligatorisk seriespill er kr 500,-. 
 
 
Bandyseksjonen: Forslag til avgifter for sesongen 2008/09: 
 
Lagavgifter herrer:      Dommerreiseavgifter: 
 
Elite   kr 20.000 (kr 13.500)   kr 10.000 
1. divisjon  kr 12.000 (kr 11.000)   kr  6.000 
2. divisjon  kr 11.000 (kr 10.000)   kr  6.000 
3. divisjon  kr  7.500  (kr  6.500)   kr  5.000 
Dameserien  kr  4.000    kr  2.600 
(2.divisjon damer kr  3.000    kr  1.200) 
 
Reisekasse herrer kr 1.200 
Reisekasse damer kr    800 
 
Kampinspektøravgift kr 1.500 for elite- og 1. divisjon 
   (kr   300 pr. match + reisedekning) 
 
Lagavgifter aldersbestemte klasser:    Dommerreiseavgifter ald.best.: 
 
Veteran 50+  kr 2.000 
Old Boys  kr 5.000 (kr 4.300) 
Junior   kr 6.000 (kr 4.300)   kr 2.000 
Gutt   kr 4.300 (kr 3.800)   kr 1.500 
Smågutt  kr 3.500 (kr 3.000) 
 
I klubber hvor det er flere lag i samme klasse, skal det betales 50% for lag nr. 2, nr. 3 osv. 
Gjelder ikke dommerreiseavgift. Denne skal betales for samtlige lag. 
 
Arrangementsavgift internasjonale mesterskap: Eliteklubbene kr 2000,- og 1.div kr 1000,-. 



 
 51 

 

ARBEIDSPLAN BANDYSEKSJONEN 
2008/09 

 
SPORTSLIG 
1. Arrangere seriene, og NM-sluttspillet for herrer og damer, herunder finaleuka (prel. uke 10). 
2. Arrangere NM aldersbestemte klasser, herunder finaleuka (prel. uke 10). 
3. Arrangere uoff. NM for old boys, interkrets veteran 50+ og interkrets jenteklasse(er). 
4. Stimulere og koordinere kretslagsturneringene for gutter, jenter og damer. 
5. Delta i uoff. VM for U17/18 jenter i Finland 13.-15.februar. 
6. Delta i Nordisk Mesterskap for U-19 juniorer i Surte i Sverige 16.-18.januar. 
7. Delta i VM for U-17 gutter i Moskva i Russland 5.-8.februar. 
8. Damelandskamper mot Sverige U21 i Norge 14.-15.februar. 
9. Delta i Russian Government Cup herrer i Novosibirsk, Russland 5.-7.desember. 
10. Delta i VM-herrer i Västerås i Sverige i 18.- 25.januar. 
11. Samlinger for landslagene, herunder U15, U16- og U-18 troppen gutter, samt fortsette damelandslagets 

deltakelse i kvalikserien gutt. 
12. Arrangere barneskoleturnering for gutter og jenter i samarbeide med kretsene. 
13. Igangsette prosess for arrangement av VM damer i Norge 2010. 
 
UTVIKLING 
1. Videreutvikle faglig innhold og omfang av klubbesøk-/instruksjon (kompetanseheving). 
2. Arrangere dommerkurs og trenerkurs sentralt og i klubbene (kompetanseheving). 
3. Arrangere fag- og utviklingsseminar for klubbledere og trenere. 
4. Fortsatt stimulere til "hver klubb sin bandyskole" (rekruttering). 
5. Stimulere til flere cuper for aldersbestemt 11ér bandy. 
6. Fokusere videre på jenterekruttering. 
7. Arbeide for bygging av flere utendørs kunstisbaner for bandy, samt nye bandyhallprosjekter. Arbeide for 

hel isflate for bandy på utendørs skøytebaner og i fremtidige skøytehaller. Videreutvikle samarbeid med 
fotball og skøyter med tanke på helårs- og flerbruk. Videreutvikle kompetansebase og nødvendig 
prosjektverktøy. Søke om økte satser for spillemiddeltilskudd og om ekstraordinære 
programsatsningsmidler på bandy- og skøytebaner. Utvikle kravspesifikasjoner på bandyarenaer. 

8. Større fokus mot baneeiere/kommuner ift drift og opprustning av både naturis- og kunstisbaner. 
9. Stimulere bandyfolket til å posisjonere seg i idrettskretser, idrettsråd, samarbeidsutvalg og anleggsutvalg 

som er av betydning for å få etablert flere kunstisbaner. 
10. Følge opp visjons- og strategiplanene. 
 
ØKONOMI 
1. Arbeide for å styrke seksjonens økonomi. 
2. Legge økonomisk bedre til rette for landslagsvirksomheten. 
3. Styrke utviklingsarbeidet, herunder aldersbestemte 11ér cuper, samt dommersiden. 
4. Styrke anleggsarbeide. 
 
ORGANISASJON 
1. Videreutvikle og følge opp de krav lisensordningen for eliteklubbene setter. 
2. Videreutvikle en positiv organisasjonskultur og miljø på og utenfor banen. 
 
Merk! Arbeidsplanen er ikke satt i prioritert rekkefølge, da bandyseksjonen ønsker å gjennomføre samtlige 
punkter. 
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Prosjektbudsjett og regnskap for 2007/08. 
Prosjektbudsjett for 2008/09. 

Prosjekt 
Bandy B-

07/08 
Bandy R-

07/08 Diff 
Bandy B-

08/09 
Sum skole/bredde bandy/rink 86 000 10 215 (75 785) 87 000
Sum andre prosjekter 2 640 0 (2 640) 4 950
Sum bredde bandy 88 640 10 215 (78 425) 91 950
     
Sum serier menn bandy (638 300) (605 411) 32 889  (643 300)
Sum serier kvinner bandy (15 450) (14 152) 1 298  (19 850)
Sum idrettslagenes aktivitetstilbud bandy (653 750) (619 564) 34 186  (663 150)
     
Sum A.landslag bandy 250 000 179 008 (70 992) 325 000 
Sum U19 bandy 75 000 64 035 (10 965) 65 000 
Sum U17 bandy 45 000 31 949 (13 051) 140 000 
Sum U16/U15 bandy 5 000 7 195 2 195  15 000 
Sum egne arrangement bandy 100 000 83 275 (16 725) 0
Sum landslag menn bandy 475 000 365 462 (109 538) 545 000 
Sum A-landslag kvinner bandy 65 000 65 759 759  50 000 
Sum U18 kvinner bandy 30 000 46 945 16 945  50 000 
Sum landslag kvinner bandy 95 000 112 705 17 705  100 000 
Sum toppidrett bandy 570 000 478 166 (91 834) 645 000 
   0   
Sum utdanning bandy 55 300 31 477 (23 823) 55 300 
Sum dommerutdanning bandy 35 000 34 015 (985) 35 000 
     79800 - LITTERATUR/REKVISITA. 10 000 3 371 (6 629) 10 000
Sum kompetanseutvikling bandy 100 300 68 863 (31 437) 100 300
     
Sum tilskudd 27 000 27 000 0  27 000 
     87000 - KONTINGENTER INT FORB. 28 000 28 000 0  28 000
Sum andre innsatsområder 55 000 55 000 0  55 000
     
Sum møter forbundsstyret 17 480 12 380 (5 100) 20 460
Sum møter bandy 109 000 86 698 (22 302) 117 000
Sum styre og komiteer 126 480 99 079 (27 401) 137 460
     
Sum adm. & personal 1 599 200 1 679 962 80 762  1 693 950
Sum Salg (5 000) 2 000 7 000  (5 000)
     
Sum Sponsorinntekter (60 000) (39 000) 21 000  (60 000)
     
     98000 - ÅRSAVGIFT (16 000) (14 000) 2 000  (14 000)
     98010 - LISENS (625 000) (635 000) (10 000) (655 000)
     98020 - OVERGANGER (25 000) (24 957) 43  (25 000)
     98030 - PROTEST/APPELL 0 (3 600) (3 600)  
     98040 - GODKJENNING UTSTYR (5 000) (2 240) 2 760  (5 000)
     98060 - RAMMETILSKUDD (1 150 000) (1 150 000) 0  (1 300 000)
Sum Andre inntekter (1 821 000) (1 829 797) (8 797) (1 999 000)
     
Sum Finans 0 0 0  0 
     
Prosjektresultat (130) (82 695) (82 565) (3 490)
Det gjøres oppmerksom på at dette er et foreløpig regnskap og således ikke revidert.



  
SAK 13: SAKER TIL BEHANDLING 

 
  
SAK 13.1: Elitelisens. Tilleggskrav under særskilte bestemmelser. 
 

 
Tekniske krav arena/hjemmebane: 
 
Nytt punkt 9: 
Arenaen skal ha permanent tribune (ikke snø/is) som kan ta minimum 200/250 tilskuere. 
Nytt punkt 10: 
Arenaen skal ha resultattavle som minimum viser klokketid, kamptid og stilling/resultat. 
Nytt punkt 11: 
Arenaen skal ha fast TV-platting for minst 1 kamera som dekker hele banen. 
 
Motivering: Viktig mht arenautvikling å kunne henvise til krav ovenfor utbyggere og baneeiere. 
 
  
SAK 13.2: VISJONS- OG STRATEGIPLAN 

 
Bandyseksjonen utarbeidet i 2004 en visjons- og strategiplan for norsk bandy med bred forankring hos alle 
våre organisasjonsledd. Denne planen skal være gjenstand for årlig revidering, slik at bandyfolket fortsatt kan 
trekke i samme retning og derav øke produksjonen ute i bandybruket. På Årsmøtet 7.juni 2007 ble det vedtatt 
følgende tillegg i pkt 1; 
Nytt pkt. 1.6: " Krav om jente- eller damelag i seriespill i regi av krets eller forbund for elitelag". 
 
(s.) Erik Hansen       (s.) Tor Audun Sørensen 
Leder Bandyseksjonen       Utviklingssjef NBF 
 
 
 

VISJONEN for Norsk Bandy 

 
 

"Best på Ungdom" 

 

Bandy er den idretten i Norge som skal legge best til rette for 
at barn- og ungdom kan kombinere vinter- og sommeridrett 
og samtidig ivareta utdanning og et sosialt liv. 
 
 
Underliggende VERDIER for Norsk Bandy 
 
· Lagånd  
· Fair-play 
· Mellom-menneskelig respekt 
· Inkluderende 
· Toleranse 
· Troverdighet 
· Åpenhet 

 
 53 

http://www.bandyforbundet.no/bandy/bilder/ullevaalungdom.jpg
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STRATEGISKE MÅL for Norsk Bandy 
 
· Styrke eksisterende bandymiljøer, for derved å skape vekst  
 
. Styrke utviklingsarbeidet med oppstart av nye klubber 
 
· Bedre anleggsforholdene, herunder øke antall kunstisbaner 
 
· Øke kompetansen i alle ledd 
 
· Heve sportslige prestasjon på alle nivåer, herunder ta medalje  
i internasjonale mesterskap 
 
. Økt mediaoppmerksomhet 
 
 
HVORDAN VI GJØR DET 
1. Styrke eksisterende bandymiljøer, for derved å skape vekst  
Styrke utviklingsarbeidet med oppstart av nye bandyklubber/avd. 
 
1.1 Øke antall aktive/lisenser v/bedre trenings- og sportslig tilbud 
i alle årsklasser, bedre trivsel og sosialt miljø på bandyanleggene 
Ansvar: Klubbene, kretser og NBF 
1.2 Tettere samarbeide/utveksling av erfaring mellom klubbene/kretsene  
vedrørende barn/ungdom. Samarbeide m/fotball: bandy vs vinterfotball 
Ansvar: NBF, kretser og klubbene 
1.3 Alle klubber hvert år tilby bandyskole for jenter/gutter 
Ev. i skole-/høstferien og i sesongen 
Ansvar: Klubbene (ev. info fra NBF) 
1.4 Alle klubber stille med 11ér lag i aldersbestemte klasser, herunder  
flest mulig jentelag 
Ansvar: Klubbene 
1.5 Krav om junior/rekruttlag for elite- og 1. div lag 
Ansvar: Klubbene 
1.6 Krav om jente- eller damelag i seriespill i regi av krets eller forbund for elitelag 
Ansvar: Eliteklubbene 
1.7 Skoleturneringer i kjerneområdene for de yngste 
Ansvar: Kretsene, klubbene og NBF 
1.8 Ha et aktivt og bredt sammensatt strategiutvalg 
Ansvar: NBF 
 
 
HVORDAN VI GJØR DET 
2. Bedre anleggsforholdene, herunder øke antall kunstisbaner 
 
2.1 Øke det politiske engasjement hos klubbene/vilje til å bli fritidspolitiker  
i idrettsråd/tilsvarende for å påvirke bevilgende myndigheter 
Ansvar: Klubbene og NBF pådriver 
2.2 Anleggsansvarlig i hver klubb 
Ansvar: Klubbene 
2.3 Kompetansebaser på bygg og drift 
Ansvar: NBF og klubbene 
 
 
HVORDAN VI GJØR DET 
3. Øke kompetansen i alle ledd 
 
3.1 Stimulere alle klubber til bruk av kurs/utdanning på alle nivå 
Ansvar: Kretser og NBF 
3.2 Utveksling med svenskene. Hente kompetanse fra Sverige som  
formidles til klubbene 
Ansvar: NBF og klubbene 
3.3 Stimulere til å bli dommer v/bla kurs, turneringer og økonomi 
Ansvar: NBF, kretser og klubbene 
3.4 Øke kompetansen i trenerleddet, landslags-spillere ut i klubbene 
Ansvar: NBF, kretser og klubbene 
 



HVORDAN VI GJØR DET 
4. Heve sportslig prestasjon på alle nivåer, herunder ta medalje 
i internasjonale mesterskap 
 
4.1 Heve kompetansen gjennom bedre anleggsforhold/gode trenere og  
internasjonal matching og erfaringsutveksling med broderfolket og andre 
Ansvar: NBF, kretser og klubbene 
4.2 Heve ambisjonsnivået og lage egnede strategier  
(tilpasset økonomiske forhold og muligheter) 
Ansvar: NBF, kretser og klubbene 
 
 
HVORDAN VI GJØR DET 
5. Økt mediaoppmerksomhet 
 
5.1 Utarbeide egen mediastrategi på NBF, krets og lags-nivå.  
Egen mediakontakt i klubbene 
Ansvar: NBF, kretser og klubbene 
 
 
 
 

 
 

Vi må ta ett skritt ad gangen! 
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